
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
9/2006. 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült a Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2006. július 6-án 15 órai 
kezdettel megtartott testületi üléséről. 
 
 
Jelen vannak: 
 
Önkormányzat részéről:  
 

Leiz Sándor, Udvardi Illés, Serbán György Norbert, Mózer Gyula, Fogl András, Farkas 
Mihály, Kertész-Farkas Zsuzsanna, Nagy Béla, dr. Tárai Éva, Farkas Zoltán, Dósai 
Imre, Terbe Zoltán, Kiss Károly, Kolompár Orbán képviselők, Faludi Tamás 
polgármester /16 fő – 84,21 %, Leiz Sándor, Farkas Mihály, dr. Tárai Éva képviselők 
jelezték távolmaradásukat / 

 
Jelen vannak továbbá: 
 

Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző, Béres László, Nyerges Éva, Gulyás Jánosné 
osztályvezetők, Hegyi Lászlóné és Halász Mónika revizor,  

 
Faludi Tamás polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 11 fővel az ülés 
határozatképes, azt megnyitja. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Nagy Béla és Udvardi Illés képviselőket. Kéri, aki egyetért 
a jegyzőkönyv-hitelesítők személyével, kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyzőkönyv-hitelesítők 
személyét 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta. 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti a napirendi pontokat, majd kéri, hogy zárt ülés 
keretében kerüljön megtárgyalásra a 16./ napirendként Rendszeres gyermekvédelmi 
támogatás ügyben érkezett kérelem, 17. napirendként Szennyvízberuházással kapcsolatos 
lakossági túlfizetések, 18./ napirendként a General Recycling Kereskedelmi és Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társaság kérelme, mivel személyiségi jogokat és az önkormányzat 
üzleti érdekeit érintik.  
 
Kéri a képviselőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel a napirenddel és a zárt ülés tartásával kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, ezért 
szavazásra bocsátja. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi javaslatot és a zárt 
ülés tartását 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - elfogadta. 
 

 
N a p i r e n d 

 
1./ Tájékoztató két testületi ülés közötti fontosabb ügyekről 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 
Mózer Gyula alpolgármester 
 

2./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
3./ …./2006. (….) rendelet-tervezet pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló 

26/2003. (XI.27.) számú rendelet módosításáról 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 

 
4./ …./2006. (….) rendelet-tervezet a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 

Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
 
5./ Dósai Imre képviselői megkeresése a Képviselő-testület működésének szabályszerűsége 

tárgyában 
Előadó: Dr. Tárai Éva Ügyrendi Bizottság elnöke 
 

6./ Pénzügyi Bizottság előterjesztései 
Előadó: Leiz Sándor bizottsági elnök 
 
a) KKM BUSZ Kft. 2005. évi felszámolás előtti időszakról készült beszámolójának 

elfogadása 
b) Vakáció Kht. 2005. évi beszámolójának elfogadása 
c) Homokhátsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2005. évi beszámolójának elfogadása 

 
7./ Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi Bizottság előterjesztései 

Előadó: Fogl András bizottsági elnök 
 
a) Kerékpárút engedélyezett tervének kifizetése 
b) Járdaépítéshez további keret biztosítása 
c) Rendezési terv módosítása 

 
8./ Egészségügyi, Szociális Bizottság előterjesztései 

Előadó: Udvardi Illés bizottsági elnök 
 
a) Magyar Vöröskereszt kérelme 
b) Tanyagondnoki szolgálatok kialakítása 
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9./ Oktatási, Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottság előterjesztései 

Előadó: Kertész Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
a) Beiskolázási támogatás 
b) Művelődési Központ kérelme másoddiploma megszerzésével kapcsolatban 
c) Művelődési Központ kérelme a Majsa Napok rendezvény költségeire 
d) ’56-os Történelmi Alapítvány támogatási kérelme 

 
10./ Vagyongazdálkodási Bizottság előterjesztései  

Előadó: Kolompár Orbán bizottsági elnök 
 
a) Ker-Mol Bt. vételi kérelme 
b) Ipari parkban terület értékesítése 
c) Volt laktanyában lévő épület értékesítése 
d) Kis István kérelme 
e) Rózsa utca építési telkek visszaadása 
f) Rózsa utcai kedvezményes építési telkek juttatása 
g) TWINSOFT Informatikai Kft. vételi kérelme 
 

11./ Polgármester előterjesztései 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
a) Iparhegyi u. 8. fsz. 1. szám alatti önkormányzati bérlakás lakás-használatbavételi 

díjának visszafizetése 
b) MODERN-LINES Bt. kérelme 
c) Hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozásához 
d) Működésképtelen helyi önkormányzatok egyéb támogatására vonatkozó igény 

benyújtása 
e) Kiskunmajsa város takarékossági intézkedési tervének kidolgozása 
f) Az Önkormányzat pénzügyi helyzetét javító intézkedésekről szóló 167/2001. számú 

képviselő-testületi határozatban foglaltak újratárgyalása 
 

12./ Alpolgármester előterjesztései 
Előadó: Mózer Gyula alpolgármester 
 
a) Pályázat benyújtása Európai Gazdasági Térség (EGT) Finanszírozási Mechanizmus és 

a Norvég Finanszírozási Mechanizmus pályázati rendszer keretében 
b) KEF által készített Drogstratégia megtárgyalása 
c) Beszámoló a Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum (KEF) 2005. 

évi és 2006. I. félévi tevékenységéről 
 

13./ Költségvetési Bizottság előterjesztései 
Előadó: Serbán György bizottsági elnök 

 
14./ …./2006. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2006. évi költségvetését megállapító 

2/2006. (III.17.) sz. rendelet módosításáról  
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
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15./ E g y e b e k 
 
16./Rendszeres gyermekvédelmi támogatás ügyben érkezett kérelem 

Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke /Zárt ülés anyaga/ 
 

17./ Szennyvízberuházással kapcsolatos lakossági túlfizetések /Zárt ülés anyaga/ 
Előadó: Serbán György Költségvetési Bizottság elnöke 

 
18./ General Recycling Kereskedelmi és Szolgáltató kérelme ipari park területén visszavásárlási 

jogról való lemondással kapcsolatosan /Zárt ülés anyaga/ 
 
1./ N a p i r e n d 

Tájékoztató két testületi ülés közötti fontosabb ügyekről 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

Mózer Gyula alpolgármester 
 
/Szóbeli előterjesztés / 
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja el: 
 
-  A Közszolgálati nap megtartása megtörtént, melyen a város közszolgálatában dolgozók 

vettek részt. Itt kerültek kiosztásra a ,,Kiskunmajsa Város Közszolgálatáért” kitüntetések.  
- Június 8-án lett megtartva a Lommatzsch testvérvárosi ünnepség, amin nagyon rövid 

ideig tudtam részt venni. 
- A Vállalkozásfejlesztési Alapítvány közgyűlésére június 15-én Kecskeméten került sor. 
- Június 25-én pedig Kiskunhalason autós, motoros találkozó díjkiosztó ünnepségén 

vettem részt. 
 
A két testületi ülés között történtekről kicsit hosszabban kívántam beszámolni, bár 
folyamatos tájékoztatást nyújtottam – a városlakóknak és a képviselő-testületnek - a 
madárinfluenza által kialakult helyzetről. Június 6-án észlelték először Kiskunmajsán a 
baromfiállományban a betegséget Bodoglár közelében, kiskunmajsai közigazgatási 
területen. Erről hivatalos értesítést június 8-án kaptunk, amikor a Jegyző urat kereste meg az 
állategészségügyi intézmény, hogy sajnos ezt az állományt fel kell számolni és ehhez kértek 
segítséget rakodómunkások tekintetében. Ekkor már az állategészségügyi intézménynek az 
volt a gyanúja, hogy a H-5-ös vírusról van szó. Jegyző úr a fejleményekről tájékoztatott, 9-
én 13 órakor hívott fel telefonon Dr. Molnár Zoltán megyei főállatorvos és hivatalos 
vizsgálati eredményről informált, mely szerint sajnos a H5-ös madárinfluenza betegség 
Kiskunmajsán fennáll. Ezen információ hallatán azonnal hazajöttem. 
 
Következő napon tartottunk fórumot az állattartóknak - szombaton 14 órakor – minden 
állattartó a Főorvos úr által tájékoztatva lett arról, mivel állunk szemben és milyen 
következményei lehetnek. Sajnos azóta a következményeit tudjuk, tapasztaljuk, ott 1 km-es 
körzetben minden szárnyasállomány fel lett számolva, ez mintegy 300.000 darab baromfi 
pusztulását jelentette.  
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Azóta vírus tovább terjedt: Szank, Móricgát településekre, ahol a belterületen is a teljes 
baromfiállományt meg kellett semmisíteni, a megelőzés szempontjából. A betegség 
jelentkezett Petőfiszállás, Jászszentlászló és Csólyospáloson is. A legutolsó információ 
szerint megjelent Tompán, Kiskunhalason, most utoljára szintén Kiskunmajsán.  
 
Sajnos a vírust megfogni nem sikerült, mi lesz a vége ebben a pillanatban megmondani nem 
tudjuk. Egyik fertőzött terület Bodoglárhoz volt nagyon közel, ezért onnan is minden háztól 
el lettek szállítva a szárnyasok.  
 
/Kiss Endre képviselő megérkezett. / 
 
Kiskunmajsa város szélét is érintette az Őr utcából és a Szélmalom sorból minden háztól el 
kellett szállítani a baromfiállományt, a város többi részén nem került erre sor. Ekkor 
született meg az a pozitív döntés, a minisztérium elfogadta, jóváhagyta, hogy a túltartott 
állatokat is állami kártérítés mellett elszállították. Ennek köszönhetően Kiskunmajsa 
városán belül minden tömőtől az állatállomány elszállításra került. Minden olyan góc 
megszűnt, ami leginkább a fertőzés veszélyének ki lett volna téve. A város lakosságát arra 
kértük és kérjük továbbra is, mivel a vírus itt van – sajnos ezt tudomásul kell venni – a 
vándormadarakban benne van a betegség, csak zárt helyiségben lehet nevelést, tömést 
végezni. Erről a későbbiekben tájékoztatjuk az állattartókat, de nem testületi ülés keretében. 
 
Még egyszer arra kérném a városlakókat, tartsák a baromfikat zárt helyen, naponta rövid 
időre engedjék ki a szabadba, az etetésük és itatásuk továbbra is zárt helyen történjen. 
Egyelőre nincs olyan veszély, mely a háziszárnyasoknál okozna problémát. Az állatorvosok 
minden reggel a polgármesteri hivatalból indulnak, a szűrések továbbra is folynak.  
 
Örömhír az, hogy az állami kártalanítás elindult, a kifizetések is várhatóan napokon belül 
megtörténik. Ahonnan a baromfiállomány elszállításra került, az érintettek erről a 
határozatokat megkapták.  
Köszönöm mindenkinek a segítségét és türelmét. 
 
Mózer Gyula alpolgármester a következőket ismerteti: 
 
- Polgármester úr már említette a Lommatzsch testvérvárosba utaztunk egy nagyobb 

létszámú küldöttséggel, mely állt a Mayossa Együttesből és az Ifjúsági Fúvószenekarból. 
Erre a látogatásra azért is került sor, mivel ebben az évben 10 éves a testvérvárosi 
kapcsolat, ez lett megünnepelve. Az, hogy ki tudtunk menni, annak köszönhető, 
testvérvárosunkkal közösen beadtunk Európai Uniós pályázatot, mely fedezte a költségek 
jelentős részét. Az utazási költségek esetében volt egy önrész, amit nem biztosított a 
pályázat, azt pedig mindenki saját pénzéből fizette ki. Gyakorlatilag ez az utazás 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának pénzébe nem került. Mindenképpen, akik részt 
vettünk úgy gondoljuk méltó megünneplése volt a 10 éves évfordulónak. A két együttes 
színvonalas előadását ezúton is megköszönöm.  

 
- A másik testvérvárosban Bad-Schönbornban nem hivatalos úton jártunk a Vigadodó 

futball csapattal, az ottani sportegyesületnek volt 100 éves évfordulója, ebből az 
alkalomból szerveztek ünnepséget és sportrendezvényt. Ez az út sem terhelte a város 
költségvetését. Ezáltal a két település közötti kapcsolat erősödött.  
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- A múlt héten pénteken került megrendezésre a road show, amit vállalkozók támogattak, 

név szerint szeretném megköszönni: Kürtösi József vállalkozónak, aki az egésznek a 
főszponzora volt, valamint a Rádió Majsa, Catel Kft,. Riczel László vállalkozónak és az 
Új Kun-Majsa újságnak. A kedvezőtlen időjárás ellenére az utolsó pillanatban mégis 
sikerült megtartani, akik részt vettek, azok jól érezték magukat. Akiket kellemetlenség 
ért a hangos zene miatt, azoktól ezúton is elnézést kérünk.  

 
2./ N a p i r e n d 

Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja el: 

 
Három esetben kívánok határidő módosítást kérni a képviselő-testülettől, ezek a 
következők: 215/2005-ös határozat estében a kérelmező továbbra is igényt tart a területre, 
a megosztás folyamatban van, ezért javasolom szeptember 30-ig a határidőt módosítani. A 
terület megosztása után megköthető az adásvételi szerződés. 
A 71/2006. számú határozat esetében a telek kimérésére azért nem került sor, mivel 
földmérési hiba történt, ezért kérem a határidő módosítását augusztus 31-re. A 72/2006. 
határozat végrehajtása szintén régóta húzódó folyamat, a Bt. kiértesítése megtörtént. Az 
érintett továbbra is meg kívánja vásárolni a területet az általunk megjelölt árért. A terület 
kimérése megkezdődött és folyamatban van, ezért kérem a határidő módosítását augusztus 
31-ig. 
 
Fogl András képviselő mondja: 
 
A 82/2006. számú határozat a Bács-Kiskun Megye Művészeti díjára javaslattétel, mint a 
közgyűlés tagja én nem találkoztam az Ifjúsági Fúvószenekarra vonatkozó javaslattal a 
megyei előterjesztésben. 
 
Faludi Tamás polgármester  válaszolja: 
 
Kérem a Képviselő urat, hogy ezen kérdését a megyei közgyűlésben tegye fel, mi 
elküldtük a javaslatunkat. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, aki egyetért a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolóval, és az elhangzott határidő módosításokkal, 
kézfeltartással szavazzon. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót a határidő módosításokkal együtt – 10 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza a következő határozatát. 
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130/2006. sz. határozat 
Beszámoló a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót a következőképpen fogadta el: 
 

- 18/2006. sz. határozat 
Kiskunmajsa Város Intézkedési tervének kidolgozása 

- 63/2006. sz. határozat 
Sipos Zsolt bírósági ítélet alapján történt kifizetéssel kapcsolatos vizsgálatról 

- 64/2006. sz. határozat 
A 2005. évi intézményi pénzmaradványok jóváhagyásáról 

- 65/2006. sz. határozat 
Társadalmi önszerveződések, illetve magánszemélyek 2005. évi önkormányzati 
támogatásaival kapcsolatos pénzügyi elszámolások elfogadása 

- 66/2006. sz. határozat 
Az Önkormányzat pénzügyi helyzetét javító intézkedésekről szóló 167/2001. 
számú Képviselő-testületi határozatban foglaltak újratárgyalásáról 

- 67/2006. sz. határozat 
Kiskunmajsa, Lajosváros u. 50. szám alatti építési telek visszaadása 

- 68/2006. sz. határozat 
Kiskunmajsa, Rózsa u. 35. szám alatti építési telek visszaadása 

- 69/2006. sz. határozat 
Fő u. 73. szám alatti önkormányzati tulajdonú lakás értékesítése 

- 73/2006. sz. határozat 
Közoktatási szakértő megbízása 

- 74/2006. sz. határozat 
Kiskunmajsa Város Cigány Kisebbségi Önkormányzatával kötendő 
megállapodásról 

- 75/2006. sz. határozat 
Kiskunmajsai 0353/8. hrsz-ú és a 0353/13. hrsz-ú ingatlanok elbirtoklása 

- 76/2006. sz. határozat 
Étkezési hulladék elszállítása 

- 77/2006. sz. határozat 
Beszámoló a 2005. évben végzett pénzügyi-gazdasági ellenőrzések tapasztalatairól 

- 80/2006. sz. határozat 
„Kiskunmajsa város közszolgálatáért” cím adományozása 
- 81/2006. sz. határozat 

Rendszeres gyermekvédelmi támogatás elbírálásáról 
- 82/2006. sz. határozat 

"Bács-Kiskun Megye Művészeti díjára javaslattétel" 
- 83/2006. sz. határozat 

Kiskunmajsa, Iparhegyi u. 8. szám alatti társasházban önkormányzati tulajdonú 
lakás megüresítéséhez szükséges intézkedések megtétele  
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- Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 215/2005. sz. határozat 

végrehajtásának határidejét módosította 2006. szeptember 30-ig, 
- Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 71/2006. sz. határozat 

végrehajtásának határidejét módosította 2006. augusztus 31-ig, 
- Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a72/2006. sz. határozat 

végrehajtásának határidejét módosította 2006. augusztus 31-ig. 
 

3./ N a p i r e n d 
…./2006. (….) rendelet-tervezet pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló 
26/2003. (XI.27.) számú rendelet módosításáról 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság a fenti rendeletet megtárgyalta. A 2.§.(3) bekezdésében szereplő 
400 %-os mértéket 200 %-ra javasolja mérsékelni. A közgyógyellátással kapcsolatos 
többletköltségek tekintetében a bizottság megfogalmazta elvi támogatását, azonban a 
költségvetési rendelet módosítására, a fedezet biztosítására csak decemberben – a 
ténylegesen felmerült többletköltségek ismeretében – kerülhet sor. 
 
Udvardi Illés bizottsági elnök elmondja: 
 
Az Egészségügyi, Szociális Bizottság 400 %-ot javasolt valóban, a Költségvetési 
Bizottság erre módosító javaslatot tett, mely szerint a 200 % kerüljön elfogadásra. 
Amennyiben ez a javaslat elfogadásra kerül, abban az esetben a 51.000,- Ft a határ. 
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja el: 
 
Tájékoztatásul mondom a város lakosságának, aki közgyógyellátási igazolvánnyal 
rendelkezik, változtak a jogszabályok, egészen más módon kerül kiadásra - ami kb. egy 
hónapot vesz igénybe - hiszen nem a polgármesteri hivatalban történik a kiállítás, hanem 
fel kell küldeni Kecskemétre a Társadalombiztosítási Igazgatósághoz. Arra kérném az 
érintetteket, akinek hamarosan lejár a közgyógyellátási igazolványa, ne várja meg azt, 
hanem előtte jelezze.  
 
/Egy képviselő kiment. / 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, ezért a Költségvetési Bizottság javaslatát teszem fel 
szavazásra, kérem a képviselőket, aki azzal egyetért, kézfeltartással szavazzon. 
 
/9 igen, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás / 
 
Ezek után Polgármester szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet, az elfogadott 
módosítással együtt. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a pénzben és természetben 
nyújtott ellátásokról szóló 26/2003. (XI.27.) rendelet módosítását 11 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta, és megalkotja az alábbi rendeletét. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
15/2006. (VII.10.) számú rendelete 

 
A pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló többször módosított 26/2003.  

(XI. 27.) számú rendelet (továbbiakban R.) módosításáról 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §-a /1./ bekezdésében, valamint a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló többször módosított 1993. évi III. tv. 25. §-a /3./ bekezdés, a 26. §, továbbá 
a 32. § /3./ bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1. §. 
 

Az R. 11. §.-a az alábbi (5) bekezdéssel egészül ki és az eredeti (5) bekezdés számozása (6)-ra 
változik: 
 
(5) Az Sztv. 37/D §- (5) bekezdése és a 37/B. §. (2) bekezdés a) pontja alapján az 
együttműködés megszegésének minősül, amennyiben a rendszeres szociális segélyre jogosult 
a Bács-Kiskun Megyei Munkaügyi Központ Kiskunmajsai Kirendeltségével nem működik 
együtt a kirendeltség által szabályozottak szerint. 
Az együttműködés súlyos megszegésének minősül, amennyiben a rendszeres szociális 
segélyben részesülő felszólításra sem tesz eleget fenti együttműködési kötelezettségének. 
Amennyiben a rendszeres szociális segélyben részesülő együttműködési kötelezettségét 
megszegi, abban az esetben 6 hónapig a részére megállapított támogatás 75 %-át kell 
folyósítani. 
 

2. §. 
 

Az R. 18. §. –a az alábbiak szerint módosul: 
 
(1) A közgyógyellátásra jogosultság feltételeit a többször módosított 1993. évi III. tv. 49. §-tól 

az 53. §-ig szabályozza. 
E törvényi szabályozáson túli feltételek: 

 
(2) Méltányossági alapon közgyógyellátási igazolványt lehet kiállítani azon kérelmező 

részére, ahol: 
 
a.) A családban az egy főre jutó jövedelem nem haladja meg a mindenkori öregségi nyugdíj 

legkisebb összegének a 150 %-át nem haladja meg és a havi rendszeres gyógyító ellátás 
költsége meghaladja az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 25 %-át. 
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b.) Egyedülélő esetén a jövedelemhatár a mindenkori öregségi nyugdíj legkisebb összegének 

200 %-át nem haladhatja meg és a havi rendszeres gyógyító ellátás költsége meghaladja az 
öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 25 %-át. 

 
(3) Méltányossági alapon közgyógyellátási igazolványt lehet kiállítani azon kérelmező 
számára, aki hosszan tartó, súlyos betegségben szenved, melyet szakorvos által kiállított 
szakvéleménnyel igazol, és családjában az egy főre jutó havi jövedelem nem haladja meg az 
öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 200 %-át, valamint a havi rendszeres 
gyógyító ellátás költsége meghaladja az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 
25 %-át. 

 
Záró rendelkezés 

3. §. 
 

Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 
 
 
4./ N a p i r e n d 

…./2006. (….) rendelet-tervezet a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Dósai Imre képviselő elmondja: 
 
Sajnos nem tudtam az Egészségügyi bizottsági ülésen jelen lenni. A múltkori testületi 
ülésen, amikor nem sikerült körzeteket meghatározni, arról volt szó, a többmint 2200 
külterületi lakos nem fér bele a 4 ellátási körzetbe. Ezért későbbi testületi ülésre 
számszerűsítésre kerülnek, hogy a képviselők lássák, a törvény szerinti előírás érvényesül 
a helyi rendeletben is és 400 feletti lakoslétszám nem esik egyetlen körzetbe sem. Ez a 
számítás nem került csatolásra az anyaghoz, így az előterjesztést továbbra sem tudom 
elfogadni. 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Bizottsági ülésen, a bizottsági tagok előtt a megosztás – úgy ahogyan a Képviselő úr kérte 
– a három körzet ki lett alakítva, egyikbe sem került 400 főnél több. 
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 
Javasolom, a számítás képezze mellékletét a rendeletnek, mely tartalmazza melyik körzet, 
hány főt foglal magába. 
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Faludi Tamás polgármester válaszolja: 
 
Minden olyan mellékletét fogja képezni a rendeletnek, ami a törvény szerint előírás, mivel 
jogszabálysértést egyikünk sem akar elkövetni. Ezek a létszámok egyeztetésre kerültek az 
engedélyezővel is. Még egyszer a létszám 400 főnél nem fog magasabb lenni. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kérem a képviselőket, aki egyetért a rendelet-
tervezettel, kézfeltartással jelezze. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló rendelet-tervezetet 11 igen szavazattal – l ellenszavazattal, tartózkodás 
nélkül – elfogadta, és megalkotta az alábbi rendeletét. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
16/2006. (VII.10.) számú rendelete 

 
a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról  

 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 1990. évi LXV. törvény 16. §-
a, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv., valamint a többször 
módosított 29/1993. (II.17.) Korm. rendelet, a 9/1999 (XI. 24.) SzCsM rendelet vonatkozó 
rendelkezései figyelembe véve az alábbi rendeletet alkotja: 
 

A rendelet hatálya 
1. §. 

 
A rendelet kiterjed: 
(1) A rendelet személyi hatályát a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról 

szóló többször módosított 1993. évi III. tv. határozza meg. 
(2) Kiskunmajsa város Önkormányzata által fenntartott személyes gondoskodást 

nyújtó intézményre. 
 

A személyes gondoskodás formái 
2. §. 

 
(1) Kiskunmajsa város Önkormányzata a szociális alapszolgáltatás keretében 

biztosítja: 
� Étkeztetést, 
� Tanyagondnoki szolgáltatást. 

 
(2) A Kiskunmajsa város Önkormányzata az alábbi szolgáltatásokat a 

Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulással kötött megállapodás alapján a Kistérségi 
Szociális Intézmény útján biztosítja: 
Szociális alapszolgáltatások közül: 
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� Házi segítségnyújtást, 
� Családsegítést, 
� Szociális információs szolgáltatást, 
� Támogató szolgáltatást, 
� Nappali ellátást. 

 
Szakosított ellátások közül: 

� Ápolást, gondozást nyújtó intézményi ellátást. 
 
(3) Az ápolást, gondozást nyújtó ellátás iránti kérelmet a kiskunmajsai állandó 

lakcímmel rendelkező lakosok a Kiskunmajsai Polgármesteri Hivatalhoz nyújthatják be, a 
kérelemről Kiskunmajsa Város polgármestere határozattal dönt. 

 
Az ellátás igénybevételének módja 

3. §. 
 
(1) A személyes gondoskodást nyújtó szociális szolgáltatások igénybevétele önkéntes, az 
ellátást igénylő, illetve törvényes képviselőjének kérelmére, indítványára történik. 
 
(2) Ha a szolgáltatást igénylő cselekvőképtelen, a kérelmet, indítványt a törvényes képviselője 
terjeszti elő. A korlátozottan cselekvőképes személy kérelmét, indítványát törvényes 
képviselőjének beleegyezésével terjesztheti elő. Ha közöttük a kérelem, az indítvány 
kérdésében vita van, arról a gyámhivatal dönt. 
 
(3) Ha a törvényes képviselő ideiglenes gondnok, intézményi elhelyezésére vonatkozó 
kérelméhez, indítványához a gyámhivatal előzetes jóváhagyása szükséges. 
 

Étkeztetés 
4. §. 

 
(1) Az étkeztetés iránti igényt a szolgáltatást szervező Városgazdálkodási Intézmény 
székhelyén (Kiskunmajsa Árpád u. 27.), valamint a Kistérségi Szociális Intézmény nappali 
ellátást nyújtó tagintézményénél (Kiskunmajsa Béke tér 2/D) lehet előterjeszteni. 
 
(2) A szolgáltatásra való jogosultság elbírálásához a kérelmező köteles saját és családja 
jövedelmi viszonyait igazolni. 
 
(3) A jövedelemszámításnál irányadó időszak a havonta rendszeresen mérhető jövedelemnél a 
kérelem benyújtását illetve a térítési díj felülvizsgálatát megelőző 3 hónapnál nem régebbi 
jövedelemigazolás, egyéb jövedelemnél pedig az előző egy év átlagjövedelmének igazolása 
szükséges. 
 
(4) Az ellátásban részesülő a jogosultság feltételeit érintő lényeges tények, körülmények 
megváltozásáról 15 napon belül köteles értesíteni az ellátást nyújtó intézményt. 
 
(5) Étkeztetésre való jogosultsága állapítható meg annak személynek, akinek családjában az 
egy főre számított havi jövedelme nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb 
összegének háromszorosát, egyedül élő esetén a három és félszeresét. 
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(6) A szolgáltatás igénybevételére való jogosultság feltételeinek vizsgálata, az igénybevételről 
a jogosult kiértesítése, a fizetendő személyi térítési díj megállapítása a Városgazdálkodási 
Intézmény vezetőjének feladata. 
 
(7) Amennyiben a jogosult a megállapított térítési díj összegét vitatja, az értesítés 
kézhezvételétől számított 8 napon belül a fenntartóhoz fordulhat. A benyújtott kérelem 
tárgyában az Egészségügyi, Szociális Bizottság dönt. 
 
(8) Étkeztetés esetén a szolgáltatás kezdő időpontja az indokoltság és a jogosultság 
megállapítását követő nap. 
 

Étkeztetés térítési díja 
5. §. 

 
(1) Az étkeztetés intézményi térítési díja 329,-Ft/fő/nap, 
(2) Az ételszállítás díja: 65,-Ft/eset. 

 
(3) Az étkeztetésért, valamint a nappali ellátásért fizetendő személyi térítési díjat a havi 

jövedelemből terhelhető összeg /1993. évi III. tv. 116. §. (1-4) bek. százalékos felső 
határa/ százalékában kell megállapítani az alábbi jövedelemsávok és az azokhoz tartozó 
%-ok szerint. 
Az így számított összeg nem haladhatja meg az intézményi térítési díjat. 

 
Jövedelemsávok és a  hozzátartozó %-ok 
         0 – 25.800  35 % 
25.801 – 34.000  50 % 
34.001 – 40.000  60 % 
40.001 – 47.000  70 % 
47.001 – 49.000  80 % 
49.001 -   100 %. 
 
(4) Az étkezésért fizetendő személyi térítési díj az (1) és (2) bekezdések szerinti összeg 
általános forgalmi adóval növelt összege. 
 
 

Tanyagondnoki Szolgáltatás 
6. §. 

 
(1) A tanyagondnoki szolgáltatást Kiskunmajsa külterületi részén biztosítja az 

alábbiak szerint: 
 

I. szolgálat  Marispuszta 
II.  szolgálat Konyhadűlő és Bodoglár  
III.  szolgálat Kőkút és Ötfa, 
IV.  szolgálat Ágasegyháza és Kígyóspuszta. 
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(2) A tanyagondnok az alábbi feladatokat látja el: 

a rászorultak 
� rendszeres látogatása, 
� problémáik meghallgatása, 
� gondjaik megoldásában segít (bevásárlás, háziorvoshoz jutást segíti, szükség 

esetén szakrendelésre szállítás, gyógyszer kiváltás, hibaelhárítás céljából 
szolgáltató felkutatása, apróbb házkörüli tevékenységben segítés, hivatalos ügyek 
intézésében közreműködés.) 

� közreműködik egyes alapszolgáltatásokhoz való hozzájutás biztosításában, (pl: 
Idősek klubjába beszállítja az ellátottakat) 

� igény szerint a gyermekeket a külterületről, a téli nagy hidegben óvodába, iskolába 
szállítja, terhes anyákat tanácsadásra, gyermekeket, csecsemőket tanácsadásra és 
orvoshoz szállítja. 

 
(3) Az ellátás iránti igényt a tanyagondnoknak közvetlenül, illetve a Városgazdálkodási 

Intézmény telephelyén (Kiskunmajsa, Árpád u. 27.) lehet benyújtani. 
 

(4) A tanyagondnok hétköznapokon 11.00 és 13.00 óra között a feladata ellátáshoz biztosított 
gépjármű igénybevételével közreműködik az étkeztetés biztosításában oly módon, hogy a 
Városgazdálkodási Intézmény vezetője által meghatározott ellátottak részére az ételt 
házhoz szállítja. 

 
(5) A tanyagondnoki szolgáltatást az 1993. évi III. tv. 115/A. §. alapján térítésmentesen kell 

biztosítani. 
 

Záró rendelkezések 
7. §. 
 

(1) Ez a rendelet kihírdetése napján lép hatályba. Hatálybalépésével egyidejűleg hatályát 
veszti a 4/2006. (III.30.), 14/2005 (V.30.), valamint az azt módosító 22/2005. (IX.01.) Ktr. 

 
(2) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben a szociális igazgatásról és szociális 

ellátásokról szóló többször módosított 1993. évi III. tv., valamint a hatályban lévő 
magasabb szintű ágazati jogszabályok rendelkezéseit kell alkalmazni. 

 
 
5./ N a p i r e n d 

Dósai Imre képviselői megkeresése a Képviselő-testület működésének 
szabályszerűsége tárgyában 
 
Faludi Tamás polgármester elmondja, mivel Dr. Tárai Éva Ügyrendi Bizottság elnöke 
nincs jelen, ezért felkérem a bizottság egyik tagját, ismertesse az előterjesztést. 
 
Megállapítom, hogy a bizottság tagja sincs jelen, ezért javasolom, ezen előterjesztés 
később kerüljön megtárgyalásra. 
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6./ N a p i r e n d 
Pénzügyi Bizottság előterjesztései 
 
Faludi Tamás polgármester közli, hogy e bizottság előterjesztője sincs jelen. Ezért 
javasolja, ezen napirendi pont is később kerüljön megtárgyalásra. 
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 
Ügyrendi kérdésben kívánok hozzászólni, - talán be lehetne vezetni - amelyik napirendi 
pontnak nincs itt az előterjesztője vegyük le, mivel nem kért fel senkit a bizottság elnöke 
az anyag ismertetésére. Nem tud senki információt adni a bizottsági ülésen 
elhangzottakról. 
 
Udvardi Illés képviselő elmondja: 
 
Javasolom, a testület szavazzon róla, hogy kívánja-e a napirendeket tárgyalni. 
 
Faludi Tamás polgármester megjegyzi: 
 
Ebben az esetben az 5. és 6. napirendi pont előterjesztői nincsenek jelen.  
Ezért kérem a képviselőket, aki egyetért azzal, hogy az 5. napirendi pont levételre 
kerüljön, kézfeltartással szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy 10 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – 5./ 
napirendi pont levételre kerül. 
 
Ezek után kéri a képviselőket, aki egyetért a 6. napirendi pont levételével, kézfeltartással 
szavazzon. 
 
Polgármester megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság előterjesztése nem kerül 
napirendről levételre, hanem e testületi ülésen későbbi időpontban lesz tárgyalva. 
 
/ Egy képviselő visszajött. / 
 

7./ N a p i r e n d 
Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi Bizottság előterjesztései 
Előadó: Fogl András bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
a) Kerékpárút engedélyezett tervének kifizetése 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság egyetért a szakbizottság javaslatával. 
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Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a kerékpárút engedélyezett 
tervének kifizetéséről szóló előterjesztést 12 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
131/2006. sz. határozat 
Kerékpárút engedélyezett tervének  
kifizetése 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a kerékpárút 
tervezési költség utolsó részletének kifizetéséhez 275.000,- Ft (ÁFA-val) 
összeget biztosít, melynek fedezete az ’56-os Alapítvány működési 
támogatásának 2006. évi kiadási megtakarítása. 
 
Felelős : Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 28. 
 

b) Járdaépítéshez további keret biztosítása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg javaslataikat. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A ténylegesen beérkezett igények alapján a járdaépítésre korábban meghatározott 
kerethez viszonyítva 350.000,-Ft-os többletköltség merült fel.  
A Költségvetési bizottság támogatta ezen összeggel a már jóváhagyott keret 
megemelését. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a járdaépítéshez további keret 
biztosításáról szóló előterjesztést 11 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás 
mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
132/2006. sz. határozat 
Járdaépítéshez további keret 
biztosítása 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közterületi  
járdaépítésekhez további 350.000,- forint összegű keretet biztosít, melynek 
fedezete a működési célú hitel. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 28. 
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c) Rendezési terv módosítása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Dósai Imre képviselő elmondja: 
 
Az előző testületi ülésen olyan javaslatok hangzottak el, hogy Kiskunmajsa 
belterületén ne engedélyezze az önkormányzat kereskedelmi szolgáltatók, áruházak – 
300 m2 eladó területű – építését. Most a határozati javaslat azt tartalmazza, hogy 
kereskedelmi, szolgáltató területek engedélyezhetők. 
Szeretném, ha a testület tájékoztatást kapna mennyi a kereskedelmi és szolgáltató 
terület és hol helyezkedik el Kiskunmajsa belterületén. 
 
Véleményem szerint, ami miatt kirobbant a TESCO láz, az a volt Jonathán Tsz. 
irodaház területe. A elmúlt évben amikor a Polgármester úr vezetésével módosítva lett 
a rendezési terv, akkor került be az a terület, mely kereskedelmi és szolgáltató 
területnek minősül. 
 
A múltkori testületi ülésen történt tiltakozás után most határozatba foglaljuk, továbbra 
is megvan az esélye annak, hogy Kiskunmajsa belterületén nagyáruház épüljön. Nem 
egészen ez volt a testület korábbi szándéka. Mindenképpen szeretnék egy tájékoztatást 
kapni, hol és mennyi ilyen kereskedelmi szolgáltató övezet van Kiskunmajsa város 
belterületén. 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Még mielőtt a bizottsági elnök úrnak visszaadnám a szót, a Képviselő úr egy mondatát 
ki szeretném emelni – ha ezt megmagyarázná – az én vezetésemmel a rendezési terv 
módosult. 
 
Dósai Imre képviselő válaszolja: 
 
A Polgármester úr vezeti a testületi üléseket. 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
Dósai képviselő úr kérdésére a válaszom, a következő területek tartoznak a 
kereskedelmi, szolgáltató övezetbe: olajosok telephelye és munkásszállója, a MOL-kút 
környéke, piactér, vízmű-telep, AMANDA, volt Jonathán ipartelep, tekepálya, 
benzinkút, gazdabolt környéke, cipészek. Volt Jonathán irodaház területéről már 
döntött a képviselő-testület, de a rendezési terv módosítása még nem történt meg. 
 
/Szabó Lajos képviselő úr megérkezett. / 
 
Faludi Tamás polgármester megköszöni a részletes beszámolót, és szavazásra 
bocsátja a határozati javaslatot. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a rendezési terv módosításáról 
szóló előterjesztést 11 igen szavazattal – 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül - elfogadta, és 
meghozta az alábbi határozatát. 
 
133/2006. sz. határozat 
Rendezési terv módosítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete elrendeli, hogy a 
rendezési terv módosítása során a helyi építési szabályzatban kerüljön 
meghatározásra, hogy 300 m2 nagyság feletti eladóterű áruházak építése csak a 
kereskedelmi-, szolgáltató területen engedélyezhetők. 

 
A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert a rendezési terv módosításával 
kapcsolatos előkészítő munkák elvégzésével. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006.július 28. 
 
 

8./ N a p i r e n d 
Egészségügyi, Szociális Bizottság előterjesztései 
Előadó: Udvardi Illés bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
a) Magyar Vöröskereszt kérelme 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök elmondja: 

 
A Költségvetési bizottság egyetért a szakbizottság javaslatával. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 

 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyar Vöröskereszt 
kérelméről szóló előterjesztést 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja, és meghozta az alábbi határozatát. 
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134/2006. sz. határozat 
Magyar Vöröskereszt támogatása 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 50.000,-Ft 
támogatást biztosít a Magyar Vöröskereszt Bács-Kiskun Megyei 
Szervezetének a 2006. évi nyári tábor megrendezésének költségeihez, melynek 
fedezete az ’56-os Alapítvány működési támogatásának 2006. évi kiadási 
megtakarítása. 

 
Felelős. Faludi Tamás, polgármester, értesítésre 
Határid ő: 2006. július 17. 
 

b) Tanyagondnoki szolgálatok kialakítása 
 

Udvardi Illés bizottsági elnök a következőket mondja el: 
 
A bizottsági ülésen az előterjesztést nem szavaztam meg, ettől függetlenül nem 
akarom megakadályozni. Jelenleg sem értek egyet a 4 tanyagondnoki körzet és a 
tanyagondnok beállításával, a takarékossági intézkedések figyelembevétele nélkül. 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Köszönöm az Elnök úr előterjesztését, külön is köszönöm, hogy véleménye ellenére a 
rendeletben már elfogadta. Mint tudják a képviselőtársaim, ebben az esetben a rendelet 
mellé, határozat is szükséges. Mivel a rendelet elfogadásra került, ezért kérem Önöket, 
hogy a határozatot is fogadják el.  
 
Dósai Imre képviselő javasolja: 
 
Csak annyit kérnék, a lakosság számára hangozzon el, melyik körzetben hány lakos 
került beosztásra. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszolja: 
 
Ez a kérdés az előbb is elhangzott, 400 fős körzetek kerültek kialakításra, a három 
körzet esetében nem haladja meg az 1200 főt. 
 
Udvardi Illés bizottsági elnök elmondja: 
 
Tisztelt Polgármester úr, elcsúszások vannak a körzetek létszámát illetően, ezért 
törvénytelen. 
 
Faludi Tamás polgármester közli: 
 
Képviselőtársam nem fog a törvény ellen szavazni, mint ahogyan a rendelet-tervezet 
esetében sem tette. 
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Mivel több kérdés, hozzászólás nincs kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati 
javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tanyagondnoki szolgálatok 
kialakításáról szóló előterjesztést 10 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodás 
mellett – elfogadja, és az alábbi határozatot hozza. 
 
135/2006. sz. határozat 
Tanyagondnoki szolgálatok kialakítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bővíteni a 
Városgazdálkodási Intézmény által ellátott tanyagondnoki szolgálatok számát 
hárommal az alábbiak szerint: 
I. (már működő szolgálat)  Marispuszta, 
II.  szolgálat Konyhadűlő és Bodoglár területe, 
III.  szolgálat Kőkút és Ötfa területe, 
IV.  szolgálat Ágasegyháza, Kígyóspuszta területe. 

 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a működési engedély iránti kérelmet a 
fenntartó képviseletében nyújtsa be az engedélyező szerv felé. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 15. 

 
9./ N a p i r e n d 

Oktatási, Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottság előterjesztései 
Előadó: Kertész Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
a) Beiskolázási támogatás 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Udvardi Illés képviselő mondja: 
 
A magam részéről nem értek egyet az előterjesztéssel. Teljesen ellentétes a kormány 
takarékossági intézkedéseivel, ugyanis kizárólag rászorultsági elv alapján javasolom 
az elosztást.  
 
Dósai Imre képviselő elmondja: 
 
Én is ezt kívánom hangsúlyozni, az Egészségügyi bizottság is foglalkozott ezzel a 
javaslattal, amit továbbított a Költségvetési bizottság felé, hogy ilyen jellegű 
támogatásokat az önkormányzat – tekintettel az anyagi helyzetére – módosítsa. A 
rászorultsági elv alapján kerüljenek ezek a támogatások kiosztásra.  
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Nehezen tartható ez a helyzet, amiben Kiskunmajsa Város Önkormányzata van. Még 
ezen a testületi ülésen kijelentjük magunkról, hogy működésképtelen önkormányzatok 
vagyunk, és támogatásért fordulunk a Belügyminisztériumhoz. Közben a rászorultsági 
elvet nem alkalmazzuk a támogatásainknál. Úgy néz ki, mintha az önkormányzat 
egyik leggazdagabb lenne a környéken, közben pedig óriási hitelteher van az 
önkormányzat vállán.  
Sajnálom, hogy az Oktatási bizottsághoz nem jutott el a Szociális bizottság javaslata. 
 
Faludi Tamás polgármester kérdezi: 
 
Konkrétan mi volt a bizottság javaslata? 
 
Dósai Imre képviselő válaszolja: 
 
Bizottság javaslata az volt, hogy rászorultság elve alapján kerüljön kidolgozásra a 
beiratkozási támogatás. Úgy emlékszem volt olyan kitétele, amennyiben a 
Költségvetési bizottság szükségesnek tartja a takarékoskodást. 
 
Mózer Gyula alpolgármester mondja: 
 
Kérdezem, hogy volt-e konkrét javaslat, mit jelent a rászorultság alapján? A bizottság 
tett-e erre vonatkozóan konkrét előterjesztést vagy ezután fogja megtenni? 
 
Udvardi Illés képviselő a következőt mondja: 
 
Tisztelt Polgármester és Alpolgármester úr, úgy gondolom nem kell Önöknek külön 
magyarázkodnom mit jelent a rászorultsági elv. A szociális törvény alapján jól 
ismerik, kik rászorultak és kik nem. Nyílván nem rászorult egy olyan személy, akinek 
a havi jövedelme 400-500.000,- Ft. A szociális alapot kell vizsgálni, kik részesülnek 
szociális segélyjuttatásban. Le kell ülni és tisztázni a helyzetet. 
 
Mózer Gyula alpolgármester megjegyzi: 
 
Elnök úr nagyon jól tudja ezt, akkor miért nem egy konkrét előterjesztést készített, és 
lehetne utána dönteni. Miért csak egy általános megfogalmazást alkalmazott, 
rászorultság alapján. 
 
Faludi Tamás polgármester a vitát lezárva javasolja: 
 
Magam is támogatom Alpolgármester úr véleményét, és kérem a képviselő-testület 
fogadja is el, kerüljön a levételre a napirendről azzal, hogy az Egészségügyi, Szociális 
Bizottság – mint szakbizottság - dolgozza ki azt a rászorultsági elvet, ami alapján a 
kifizetések megtörténhetnek, még a beiskolázás előtt. Konkrét előterjesztést 
szeretnénk majd kérni. 
Kérem a képviselőket, aki az elhangzottakkal egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a beiskolázási támogatásról szóló 
módosított javaslatot 12 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – elfogadja, 
és meghozza az alábbi határozatát. 
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136/2006. sz. határozat 
Beiskolázási támogatás rászorultsági 
elv alapján történő szétosztásáról 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - az 
előterjesztésben elhangzott vita alapján - ezen ülésén érdemi döntést nem hoz, 
ezért a témát napirendről leveszi.  
 
Megbízza az Egészségügy, Szociális Bizottságot, hogy a rászorultság elvét 
alapul véve, készítse el a Pénzbeli és természetbeni ellátásokról, valamint a 
személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások 
igénybevételének szabályairól szóló rendelet olyan módosítási javaslatát, mely 
ezzel összhangban állóan lehetővé teszi a rászorultak támogatását. 
 
Felelős : Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
Határid ő: 2006. augusztus 30. 

 
b) Művelődési Központ kérelme másoddiploma megszervezésével kapcsolatban 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
Bizottságunk támogatja a szakbizottság előterjesztésében foglaltaknak megfelelően a 
másoddiplomát szerző dolgozó átsorolását 2006. július 1-jétől. Az átsorolás bér és 
járulék fedezetére 75.300.-Ft pótelőirányzatot biztosít. A nyelvpótlék tekintetében 
egyetért a szakbizottság javaslatával, s egyelőre nem biztosít fedezetet. 

 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési Központ kérelme 
másoddiploma megszerzéséről szóló előterjesztést 13 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
137/2006. sz. határozat 
Művelődési Központ kérelme másoddiploma 
megszerzésével kapcsolatban 

H a t á r o z a t 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Művelődési Központ részére szervezőjének újabb diploma 
megszerzésével összefüggő átsorolása ügyében 2006. július 1. 
napjától a szükséges bér- és járulékai fedezetére 75.300,- Ft 
pótelőirányzatot biztosít, melynek fedezete az ’56-os Alapítvány 
működési támogatásának 2006. évi kiadási megtakarítása. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 10. 
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c) Művelődési Központ kérelme a Majsa Napok rendezvény költségeire 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök a következőket mondja el: 

 
A Költségvetési bizottság a Főtéri Sokadalom programjaira 1.500.000,-Ft biztosítását 
támogatta keretjelleggel, elszámolási kötelezettség mellett. 

 
Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja a Költségvetési bizottság módosító 
javaslatát az előbb elhangzottak szerint. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési Központ kérelme a 
Majsa Napok rendezvény költségeiről szóló előterjesztés módosítását 10 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
138/2006. sz. határozat 
Művelődési Központ kérelme 
Majsa Napok rendezvény költségére 
          H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a XIV. Majsa Napok 
programját elfogadja. A rendezvény költségeire 1.500.000,- Ft pótelőirányzatot 
biztosít keretjelleggel – a működési hitel terhére - elszámolási kötelezettséggel a 
Művelődési Központ részére. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Fehérné Dunai Kovács Erika Művelődési Központ igazgatója 
Határid ő: 2006. július 12. érintettek kiértesítésre 

2006. szeptember 30. a pótelőirányzati keret elszámolására 
 

d) ’56-os Történelmi alapítvány támogatási kérelme 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök elmondja: 

 
A Költségvetési Bizottság az '56-os Történelmi Alapítvány részére 2005-ben 
folyósított 1.000.000,-Ft-os támogatási összegen felül nem javasol ebben az évben 
további támogatást biztosítani. A folyósított támogatást rezsiköltségek fedezetére 
használhatja fel, melyeket számlákkal köteles igazolni. Az elszámolás határideje 2006. 
július 15-e. Az elfogadható számlák kelte 2005. évtől 2006. június 30-ig terjedhet. 
 
Udvardi Illés képviselő mondja: 
 
Kérdezem, hogy csak Kiskunmajsa város köteles támogatni az ’56-os Történelmi 
Alapítványt? Hol vannak az ’56-os szervezetek, akiknek támogatniuk kellene? Miért 
vállalja fel teljes egészében Kiskunmajsa város? 
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Faludi Tamás polgármester közli: 
 
Kinek tette fel a kérdést a Képviselő úr? A kuratórium elnökének továbbítjuk ezt a 
kérést, hogy országos szintre lehessen emelni - valóban egyedi a múzeum – 
finanszírozását, támogatását. 
 
Dósai Imre képviselő a következőket ismerteti: 
 
Néhány szóban kívánom ismertetni, amit én tudok ennek az alapítványnak a 
működéséről. Öt fő állandó foglalkoztatott van az alapítvány keretében, ezek 
biztosítják a múzeum, ifjúsági tábor és a kápolna fogadóképességét. Ez a múzeum 
Kiskunmajsa hírnevét is öregbítette eddig és ezután is. Én szerintem örvendetes, hogy 
Magyarország egyetlen ’56-os múzeuma Kiskunmajsán található. Ez az 1 millió forint 
messze nem fedezi a költségeit, emlékeim szerint 8-10 millió forint között van a 
működési kiadása. Ehhez a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat is hozzájárul, 
nemcsak Kiskunmajsa Város Önkormányzatától kap támogatást – működési jellegűt – 
az alapítvány. Ezenkívül rendszeres ifjúsági táborok kerülnek itt megszervezésre. 
Továbbá több ’56-os szervezet is kiveszi részét a támogatásból, éppen most az ’56-os 
Szövetség 1 millió forintos támogatásban részesítette. Ezek pályázat útján, programok 
megvalósítására nyert összegek. A múzeum az ’56-os bázis támogatásához kért anyagi 
segítséget. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester szavazásra 
bocsátja a Költségvetési bizottság módosító javaslatát. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete ’56-os Történelmi Alapítvány 
támogatásáról szóló javaslat módosítását 7 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, 5 tartózkodás 
mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
139/2006. sz. határozat 
’56-os Történelmi Alapítvány támogatásáról 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a város anyagi helyzetére 
is tekintettel az ’56-os Történelmi Alapítvány részére 2005-ben folyósított 1 millió 
forintos támogatási összegen felül, további támogatást nem biztosít. 
A nyújtott támogatás rezsi költségek fedezetére használható fel, melyekről a 
támogatott számlákkal köteles elszámolni 2006. június 15-ig. Ezen időszakon belül a 
számlák kelte 2005. évtől – 2006. június 30-ig terjedhet. Ezt követően a Polgármesteri 
Hivatal az elszámolás ellenőrzéséről gondoskodjon. 
 
Felelős : Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző 
Határid ő: 2006. augusztus 30. 
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10./ Napirend 
 Vagyongazdálkodási Bizottság előterjesztései 
 Előadó: Kolompár Orbán bizottsági elnök 

 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
a, Ker-Mol Bt. vételi kérelme 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 

Már többször szerepelt a Képviselő-testület előtt a Ker-Mol Bt. vételi ajánlata. Az előző 
ülésen a testület úgy döntött, visszaadja a témát újra kidolgozásra a bizottságnak. 
Bizottságunk most is két határozati javaslatot terjesztett a testület elé. Kérném a 
Képviselőket nézzék meg az 1. számú mellékletet, amely az adott terület vázrajzát mutatja. 
Az a, határozati javaslatban a bizottság azt javasolja, hogy a 967/37 hrsz-ú ingatlan 
kiegészítésre kerülne a besatírozott résszel és csak ezt értékesítené a Bt.-nek. A b, határozati 
javaslat szerint a 967/38-as területtel teljes egészében kiegészülne. Bizottságunk 
állásfoglalása szerint csak a telek-kiegészítésre szánt területet értékesítené a testület a többi 
megmaradna az önkormányzat tulajdonában. A vásárló jelezte, hogy a 968/38. hrsz-ú 
területet szeretné bekeríteni. Bizottságunk megvizsgálta a településszerkezetére vonatkozó 
szabályokat, de nincs akadálya annak, hogy a későbbiekben a vevő a Malom utca és a 
Kálvária utcáig tartó területet ne építhetné be. Kérem a Tisztelt Testületet, hogy az a, 
határozati javaslatot fogadja el.  
 
Udvardi Illés képviselő kérdezi: 
 

Ez az előterjesztés azért került vissza a bizottság elé, mert a testület kevésnek tartotta a 800,-
Ft/m2 árat. Milyen célra szeretné használni ezt a területet a kérelmező? 

 
Kolompár Orbán bizottsági elnök válaszol: 
 
Mint a vázrajzból is látszik az A, variáció a már meglévő építési terület beépítési 
százalékának növelését szolgálja. A vevő akkor tud ott egy normális méretű családi házat 
építeni, ha annak beépítési százaléka az önkormányzati rendeletnek megfelel. A már 
meglévő területet korábban kedvezményesen értékesítettük a vásárlónak, mert a terület 
közepén egy villanyoszlop helyezkedett el, melyet a vevő saját költségén áthelyeztetett. 
Ezért javasolta bizottságunk, hogy csak a beépítési százalék növeléséhez szükséges területet 
értékesítsük. Az 800,-Ft/m2 + Áfa árra visszatérve; a vevő nem kíván többet adni a 
területért. Ezt most is ő használja, gépei állnak rajta, az önkormányzat pedig nem tudná mire 
használni a területet. Mivel bizottságunkhoz nem jutott el az a tény, hogy a Képviselő-
testület az ár miatt vette le napirendjéről, ezért kérem Önöket, ha bármilyen kérdésük, 
észrevételük van az előterjesztésekkel kapcsolatban, azt akár személyesen, akár levélben 
forduljon bizottságunkhoz, mert így feleslegesen dolgozunk.  
 
Fogl András képviselő kérdezi: 
 

Az elmúlt testületi ülésen több kérdés merült fel az előterjesztéssel kapcsolatban, ezért is 
került vissza a bizottság elé. A kérelmező első körben több mint 3000 m2-es területet 
igényelt, ezzel szemben most már csak a telek kiegészítéshez szükséges területrészt kéri. 
Ez is elég lesz ahhoz, hogy ott egy rendes családi házat tudjon építeni? 
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Kolompár Orbán bizottsági elnök válaszol: 
 

A kérelmezőnek elég lesz ez a terület is, ha a Képviselő-testület nem dönt másképp. 
 
Udvardi Illés képviselő mondja: 
 

Továbbra is kevésnek tartom a 800,-Ft/m2 + Áfa árat. Nem a vevőnek kellene 
meghatároznia a vételi árat, egyébként is az előző telket is kedvezményesen értékesítette 
számára az önkormányzat.  

 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Tévedés történt az előző teleket nem kedvezményesen értékesítettük számára, mert a terület 
közepén volt egy villanyoszlop, melyet a vevő saját költségén helyeztetett át, ennek költsége 
egy millió forint körül volt. Ennél a területnél a 800,-Ft/m2 + Áfa ár nem kevés, mivel ez 
csak terület kiegészítés lenne. Az Önkormányzat eddig is zöldterületként használta ezt a 
területet, a vásárló is ígérte, hogy ez megmaradna zöldterületként. 
 
Dósai Imre képviselő kéri: 
 
Ez a telek nagyon közel van a csatornához, ha ezt értékesítjük a többi területet nem tudjuk 
elzárni majd a csatornától. Azon a területen egy zöldterületet kellene kialakítani, mint ezt 
elnök úr is említette és ez a rendezési tervben is így szerepel, az önkormányzat ne 
értékesítse ezt a területet. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 

Ezért lenne jó, ha Képviselőtársaim eljárnának a bizottsági ülésekre, mert ott Ön is kapott 
volna ezen kérdésére választ. A csatornától mindenféle védőtávolság be lett tartva, hogy a 
csatornát tisztító gépek megtudják közelíteni azt, ez is le lett egyeztetve a Vízgazdálkodási 
Társulattal. 

 
Dósai Imre képviselő hozzáteszi: 
 

Nem a távolságokat sérelmeztem, mert azt természetesen be kell tartani, hanem egy ilyen 
lakóterületet le kell választani a csatornától, akár sövénnyel, akár máshogy. Ha ott a 
zöldterületet meg akarja az önkormányzat valósítani és értékesíti ezt a területet, akkor már 
nem tudja ezt megtenni, ezért kérem, hogy ne kerüljön a terület értékesítésre. 

 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
A zöldövezet így is megmarad, amely lezárja a lakóterületet a csatornától. 
 
Udvardi Illés képviselő módosító indítványt terjeszt elő: 
 
Az értékesítési árat magasabb összegben javaslom megállapítani, 1.200,- Ft/m2 + Áfa. 
 
Faludi Tamás polgármester az elhangzott módosító indítvány elfogadásra ajánlja. Kéri a 

Képviselőket, aki egyetért a javasolt értékesítési árral kéztartással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az elhangzott módosító indítvány, 

mely szerint az értékesítési ár 1.200,-Ft/m2 + Áfa árban legyen megállapítva 2 igen 
szavazattal – 4 ellenszavazat és 7 tartózkodás – mellett nem került elfogadásra. 

 
Dósai Imre képviselő ügyrendi kérdésben kér szót: 
 
Módosító javaslatom volt, hogy ez a terület ne kerüljön értékesítésre. 

 
 
Faludi Tamás polgármester az elhangzott módosító javaslatot elfogadásra ajánlja. Kéri a 

képviselőket, aki egyetért azzal, hogy a terület ne kerüljön értékesítésre, kézfelemeléssel 
jelezze. 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az elhangzott módosító indítványt 5 

igen szavazattal – 7 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett – nem fogadta el. 
 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Ker-Mol Bt. vételi 
kérelméről szóló előterjesztésből az A, határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. Kéri a 
Képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Ker-Mol Bt. vételi kérelméről szóló 

előterjesztést 6 igen szavazattal – 6 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett- nem fogadta el. 
 
 
 
140/2006. sz. határozat 
Ker-Mol Bt. vételi kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztés vitájában 

elhangzottak alapján sem az A, sem a B, határozati javaslatot nem fogadja el. 
 
A vételi ajánlatot elutasítja. 
 
Határid ő: 2006. augusztus 14, 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 

 
Kolompár Orbán bizottsági elnök ügyrendileg kér szót: 
 
Azért, hogy ne dolgozzon feleslegesen bizottságunk, ezért a Képviselők javaslataikat, kérdéseiket 

írásban is jutassák el bizottságunkhoz. 
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B, Ipari parkban terület értékesítések 
 
 

 Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 

A Képviselő-testület már egy korábbi határozatával értékesítette a Kiskunmajsa 0296/16. 
hrsz. alatti 6324 m2 ingatlant a többi értékesítéshez hasonló feltételek mellett a Beke és 
Társa Kft. részére. A Pénzügyminisztérium Támogatásvizsgáló Irodája jelezte, hogy a 
szállítmányozási, fuvarozási tevékenységet folytatók nem részesíthetők ilyen jellegű 
támogatásban. A Beke és Társa Kft. jelezte, hogy az ingatlanra továbbra is fenntartja  vételi 
szándékát 130,-Ft/m2+Áfa vételáron, mely összeget a Vagyongazdálkodási bizottság 
támogat. A határozati javaslatban rosszul lett meghatározva a terület nagysága, a helyes 
6234 m2. 

 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző mondja: 
 
Meg kellene határozni, hogy hány főt alkalmazzon és milyen határidővel indítsa be a 

beruházást.  
 
Kolompár Orbán bizottsági elnök hozzáteszi: 
 
A többi kérelmezővel kapcsolatban is a bizottság mindig bekérte az adatokat és a 

szerződésben rögzítve lett, hogy hány fővel és milyen határidővel kívánja megvalósítani a 
vállalkozást. Ebben az esetben egy fuvarozási vállalkozásról lenne szó, raktárt és parkolót 
szeretne a területen létesíteni. A bizottsági jegyzőkönyvben benne van, hogy hány főt fog 
foglalkoztatni és vállalta a 2008. december 31-i beépítési kötelezettséget is, amennyiben 
ezt nem tudja teljesíteni visszaadja a területet az önkormányzatnak.  

 
Dósai Imre képviselő hozzáteszi: 
 
Az Önkormányzat az eladó, ezért a Polgármester úr azt írhatja bele az adás-vételi 

szerződésbe, amit a testület meghatároz. Jogosnak tartom Jegyző úr felvetését, hiszen 
minden ipari parkos értékesítésnél ezt meghatározta a testület.  

 
 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester az ipari parkban 

területértékesítésről szóló előterjesztést az elhangzott kiegészítésekkel és módosításokkal 
együtt szavazásra ajánlja. Kéri a Képviselőket, aki egyetért az elhangzottakkal kéztartással 
szavazzon. 

 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ipari parkban területértékesítésről 

szóló előterjesztést 11 igen szavazattal – 1 ellenszavazat és 1 tartózkodás mellett – elfogadja 
és meghozza az alábbi határozatát. 
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141/2006. sz. határozat 
Ipari parkban terület értékesítések 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzata Képviselő- testülete értékesíti a Kiskunmajsa 
0296/16. hrsz. alatti ingatlanból kb. 6324 m2 területet 130,-Ft/m2+Áfa vételáron              
Beke és Társa Kft. részére.  
 
A szerződések megkötésével kapcsolatos költségek vevőket terhelik.  
Felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződése aláírás ára.  
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 31.  

 
 
 
 
C, Volt laktanyában lévő épület értékesítése 
 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 
Ez már szerepelt egyszer a testület előtt, de nem került elfogadásra.. Vagyonrendeletünk 

értelmében nyílt árverés útján kerülne értékesítésre a terület, 20 millió forint + Áfa áron. 
 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Volt laktanyában lévő 

épület értékesítéséről szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri a Képviselőket, aki 
egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a volt laktanyában lévő épület 

értékesítéséről szóló előterjesztést 11 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 
tartózkodás mellett – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát.  

 
 
142/2006. sz. határozat 
Volt laktanyában lévő épület értékesítése 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzata Képviselő- testülete a tulajdonát képező 
Kiskunmajsa 0329/87. hrsz-ú alatti 4468 m2 alapterületű ingatlanát az önkormányzat 
vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályiról szóló 13/2004. (VI.10.) Ktr. alapján 
20 millió Ft+Áfa kiindulási áron, nyílt árverés útján értékesíti.  
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 31.  
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D,  Kis István kérelme 
 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 
Kiss István kérelmet nyújtott be, mely szerint a Pozsonyi utca 3. szám alatt ingatlan 

bérbeadását kéri, kaszálásra, legeltetésre használná a területet. A terület építésre nem 
alkalmas, magasfeszültségű áram keresztezi az ingatlant. A bizottság megtárgyalta a 
kérelmet és javasolja a telek bérbeadását 12.200,-Ft/telek/év bérleti díjért. 

 
 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Kis István kérelméről 

szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, a Képviselőket, aki egyetért az 
előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kis István kérelméről szóló 
előterjesztést l3 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és 
meghozza az alábbi határozatát. 

 
143/2006. sz. határozat 
Kis István kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzata Képviselő- testülete a tulajdonát képező 
Kiskunmajsa 2435/42. hrsz-ú alatti  880    m2 területű Kiskunmajsa, Pozsonyi u. 3. 
szám alatti beépítetlen terület megjelölésű építési telket bérbe adja 2006. július 1. 
napjától –2011. június 30. napjáig 12.200,-Ft/telek/év  bérleti díjért Kis István 
Kiskunmajsa, Pozsonyi u. 4. szám alatti lakos részére. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a bérleti  szerződése aláírására.  
 
 Felelős: Faludi Tamás polgármester 
 Határid ő: 2006. július 31.  

 
/Egy képviselő kiment a teremből./ 

 
E, Rózsa utcai építési telkek visszaadása 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 
Korábban testületünk kedvezményes feltételekkel értékesített a felsorolt személyek számára 

építési területet a Rózsa utcában és a cigány telep környékén. A családok egy része már 
megoldotta lakásproblémáját és vissza kívánják adni a területet az önkormányzat 
tulajdonába. 

 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, Faludi Tamás polgármester a Rózsa utcai építési telkek 

visszaadásáról szóló előterjesztést 12 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
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144/2006. sz. határozat 
Rózsa utcai építési telkek visszaadása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
- Kolompár György Kiskunmajsa, Marispuszta 263. szám alatti lakos tulajdonát 
képező Kiskunmajsa, Rózsa u. . 29. 2373/10. hrsz. szám alatti  1125 m2 területű 
beépítetlen terület megjelölésű építési telket, 
- Kolompár Julianna Kiskunmajsa, Marispuszta 279. szám alatti lakos tulajdonát 
képező Kiskunmajsa, Rózsa u. 43. 2373/3. hrsz. szám alatti  1072 m2 területű 
beépítetlen terület megjelölésű építési telket, 
- Kolompár Julianna Kiskunmajsa, Marispuszta 279. szám alatti lakos tulajdonát 
képező Kiskunmajsa, Rózsa u. 43. 2373/3. hrsz. szám alatti  1072 m2 területű 
beépítetlen terület megjelölésű építési telket az Önkormányzat telekállományába 
térítésmentesen visszaveszi. 
 
A szerződések megkötésével a polgármester bízza meg. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 31. 

 
F, Rózsa utcai kedvezményes építési telkek juttatása 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 
Az imént döntöttünk a telkek visszaadásának elfogadásáról, ebben az előterjesztésben már 

ezen telkek kiosztásának kérése szerepel. Bizottságunk javasolja a felsorolt személyek 
részére ugyanazon feltételek mellett a telkek értékesítését. Elnézést kell kérnem, egy 
név lemaradt a sorból, Kolompár Éva, Kiskunmajsa, Rózsa u. 12 szám alatti lakos 
kérte az Akácfa u. 16. szám alatti 2260 helyrajzi számú építési területet. Kérném ezen 
kérelmező felvételét is a határozati javaslatba. Javaslom, hogy egyszerre tegye fel 
Polgármester úr szavazásra.  

 
Fogl András képviselő kérdezi: 
 
Külön –külön kellene szavazni a kérelmekről. Látok egy szanki illetőségű kérelmezőt is, 

ezen el kellene gondolkodnunk, hogy vidékinek biztosítunk-e ilyen feltételek mellett 
területet? 

 
Kolompár Orbán bizottsági elnök válaszol: 
 
Valóban egy szanki lakos is szerepel a kérelmezők sorában, ő Kolompár György fia, már 

régen visszaköltözött Kiskunmajsára és kint él a cigánytelepen, átjelentkezése 
folyamatban van. Ha megnézzük az előbb döntöttünk arról, hogy Kolompár György 
visszaadja, illetve mi visszavesszük tőle a telket. Kolompár György nem tudja igénybe 
venni a szociálpolitikai kedvezményt, ezért kérte, hogy fia kaphassa meg a telket és ott 
mindannyiuk számára építenének házat.  
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Faludi Tamás polgármester szünetet rendel el. 
 
Szünet után 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Rózsa utcai 

kedvezményes építési telkek juttatásáról szóló előterjesztést az elhangzott kiegészítéssel 
együtt elfogadásra ajánlja. Kéri a képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben 
foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Rózsa utcai kedvezményes 

építési telkek juttatásáról szóló előterjesztést 13 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 

 
 
 
145/2006. sz. határozat 
Rózsa utcai építési telkek juttatása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete értékesíti a  
 

- Rózsa u. 29. 2373/10. hrsz. 1125 m2 telket Kolompár Zoltán, /Kiskunmajsa, 
1984.07.13./ Szank, Izsáki út 79., 

- Rózsa u. 35. 2373/7. hrsz.   1072 m2  telket Patai 
Anikó  /Kiskunfélegyháza, 1984.07.18../ Kiskunmajsa, Rózsa u. 19., 

- Rózsa u. 43. 2373/3. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár Brigitta /Kiskunmajsa, 
1979.10.29../ Kiskunmajsa, Rózsa u. 9., 

- Rózsa u. 45. 2373/2. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár Angéla /Kiskunhalas, 
1985.04.17./ Kiskunmajsa, Rózsa u. 17. 

- Akácfa u. 16. 2261. hrsz.        684 m2 telket Kolompár Éva /Kiskunmajsa, 
1978. 07. 12./ Kiskunmajsa Rózsa u. 12. 

 
 lakosok részére bruttó 1,-Ft/m2 vételáron. 
 
Az adásvételi szerződés költségei a vevőt terhelik. 
 
Megbízza Polgármestert a szerződés aláírásával, melynek tartalmába épüljön be, 
hogy beépítési határidő eredménytelen letelte után, önkormányzatot az értékesítéssel 
azonos feltételek mellett, visszavásárlási joga megilleti. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 31. 
 
 
 

/Egy képviselő megérkezett./ 
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G, TWINSOFT Informatikai Kft. vételi kérelme 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök ismerteti: 
 
A cég képviselője már korábban tárgyalt önkormányzatunkkal és most vételi ajánlatot tett az 

ipari parkban még meglévő terület 35 hektáros területére 27 millió forintos összegben 
ezen felül közművesítés után visszaadnának 5 hektáros területet és ezt mi jelölnénk ki, 
hogy melyik részén kérjük. Bizottságunk a szennyvíztelepnél visszamenőleg az út 
melletti területet jelölné ki erre a célra. A cég a területen vállalkozói övezetet akar 
létrehozni. Vállalta, hogy közművesíti a területet és vállalkozók betelepítését kívánja 
megvalósítani saját hatáskörén belül. Az önkormányzatnak egyet kell érteni a 
területértékesítéssel, de egy bizonyos területet saját tulajdonában kell tartania, ha ez a 
cég nagyon magas áron értékesítené a területeket, akkor az önkormányzat 
kedvezményes feltételek mellett tudjon területet biztosítani a majsai vállalkozók 
számára.  

 
 
 
Dósai Imre képviselő kérdezi: 
 
Hogyan fog az megvalósulni, hogy mi 5 hektáros területet visszakapunk, ha az nincs a 

szerződésben rögzítve? 
 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző válaszol: 
 
Ez az rész valóban nincs szabályozva, elhangzott, de nem lett konkretizálva. Ezt rögzíteni 

kell a szerződésben és javaslom, hogy először az önkormányzat területét közművesítse 
és azt adja át először. 

 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Természetesen az adásvételi szerződés ezzel ki fog egészülni. Bizottsági ülésen már ott volt 

az adásvételi szerződés tervezet is. 
 
 
Udvardi Illés képviselő kérdezi: 
 
80,-Ft/m2 áron kívánjuk értékesíteni ezt a terület? Magam részéről nem támogatom ezt az 

értékesítési árat. Milyen beruházást kíván megvalósítani a befektető ezen a területen?  
 
 
Kolompár Orbán bizottsági elnök válaszol: 
 
Az ipari park címet Kiskunmajsa város már több mint 10 éve elnyerte, ezalatt az idő alatt az 

ipari parkban nem történt semmi. Volt olyan időszak, amikor azon aggódtunk, hogy 
elvesztjük ezt a címet. Most van egy beruházó, akik valamit kíván kezdeni ezzel a 
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területtel és megvásárolja azt 80,-Ft/m2 áron és még 5 hektáros területet visszakap az 
önkormányzat közművesítve, akkor nem kellene kevésnek tartanunk ezt az értékesítési 
árat, ingyen kellene odaadnunk a vállalkozónak. 94–98 között önkormányzatunknak 
voltak olyan rendeletei, hogy külföldről betelepülő vállalkozásoknak ingyen 
biztosítsunk területet, valamint ne kelljen nekik iparűzési adót fizetniük, mégsem jött ide 
befektető.  

 
Nem a 80,-Ft a fontos most, hanem az, hogy munkahelyeket tudjunk teremteni. Elsődleges a 

foglalkoztatás, munkahelyteremtés, mert valóban kevés a            80,-Ft + Áfa, de a 
vállalkozó nem kíván többet adni érte, mert azon a területen egy több száz milliós 
beruházást kíván megvalósítani. Amennyiben a testület úgy dönt, hogy magasabb áron 
kívánja értékesíteni a területet, akkor újra le fogunk ülni a vállalkozóval, de kérem 
Önöket vegyenek részt ezen az ülésen.  

 
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
Az ajánlattevő értékbecslést készítetett a területről és az értékbecslés alapján ajánlotta meg 

az árat. Az ipari park kapcsán három út áll városunk előtt, vagy a kezünkbe vesszük és 
menedzsereljük, vagy bérbe adjuk, vagy a harmadik lehetőség, hogy értékesítjük a 
területet és a vállalkozó menedzsereli a területét. Ez a harmadik variáció áll előttünk, a 
vállalkozónak saját érdeke, hogy értékesítse majd a megvásárolt területet, mivel 
önkormányzatunk ezt nem tudja saját erőből megvalósítani.  

 
 
Dósai Imre képviselő véleménye: 
 
Egyetértek a 80,-Ft/m2-es árral, mert ha ez megvalósul, akkor is több millió forintos 

közművesített területet kap vissza önkormányzatunk. 
 
 
Serbán György képviselő kérdezi: 
 
Nem az értékesítési árral van problémám, hanem, ha ez a beruházás megvalósul, akkor a 

befektető fogja idecsalogatni a további beruházókat. Szerepel a szerződésben a 
szükséges közmű kiépítése is, szennyvíztisztító telepünk meddig bírja ezt kapacitással? 
Környezetvédelmi szempontból is kellene mérlegelnünk ezt, mert ha értékesítjük ezt a 
területet, akkor nem szólhatunk bele abba, hogy milyen cégek jönnek ide.  

 
 

Kolompár Orbán bizottsági elnök válaszol: 
 
Bizottsági ülésen felvetődött, hogy milyen vállalkozásokat fog betelepíteni az ipari park 

területére. Az adásvételi szerződésben rögzíteni kell, hogy minden esetben szükséges az 
Önkormányzat Képviselő-testületének beleegyezése a betelepítéskor. A vételár közel 
100 millió forint lenne, ennek első részlete ez a 28 millió forint és a további 
telekértékesítésekből várható még 60-70 millió forint, amennyiben megvalósul a 
beruházás.  
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Mózer Gyula alpolgármester mondja: 
 
Az ipari park akkor tud betelepülni, ha kiépített infrastruktúra van. Önkormányzatunknak 

erre saját ereje nem volt, ez a cég ebben segítene. Azonban nagyon fontosak azok a 
garanciák, amelyekről beszéltünk, ezeket rögzíteni kell a szerződésben, ezért javaslom, 
hogy vegyük le napirendről. 

 
 
Kolompár Orbán bizottsági elnök egyetért: 
 
Egyetértek a javaslattal, hiszen bizottsági ülésen is felmerült, hogy ezeket a garanciákat 

rögzíteni kell a szerződésben. A szerződéstervezetet a vállalkozó hozta, nem tudom a 
Hivatal jogászai látták-e már ezt? Javaslom, hogy a bizottságok, a Képviselő-testület 
tagja illetve a Hivatal jogászai üljenek le és határozzák meg a vállalkozóval egyetemben 
azokat a garanciális elemeket, amelyeket majd a szerződésben rögzíteni kell, ha a 
Testület feltételesen jóváhagyja az értékesítést. Amennyiben a feltételeket a vállalkozó 
nem fogadja el, a napirend kerüljön újra testület elé. 

 
 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett. Faludi Tamás polgármester az elhangzott 

javaslatot szavazásra ajánlja. Kéri, aki azzal egyetért kézfelemeléssel jelezze. 
 

 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a TWINSOFT Informatikai Kft. 
vételi kérelméről szóló előterjesztést az elhangzott módosításokkal együtt 14 igen szavazattal 
– ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 

 
 

146/2006. sz. határozat 
TWINSOFT Informatikai Kft. vételi kérelme  
 

H a t á r o z a t 
 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést 

napirendjéről leveszi. Megbízza az előterjesztőt, hogy a hivatallal a szerződés 
tartalmát és garanciáit pontosítsák és azt követően kerüljön újra a napirend 
előterjesztésre. 

 
Határid ő: 2006. augusztus 30. 
Felelős: Polgármester 
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Kolompár Orbán bizottsági elnök tájékoztatásképp ismerteti: 
 
Bizottságunkhoz érkezett a Malom utca és az Ipari Park területén lévő kb. 30 hektáros területre 3 

vételi ajánlat. Ezek az ajánlatok most azért nem kerültek a testület elé, mert azokban a 
vállalkozók nem rögzítik azt, hogy milyen beruházást szeretnének megvalósítani az adott 
területen. Polgármester urat kértük, hogy írjon levelet mindhárom vállalkozónak és augusztus 
5-i határidővel kérje be tőlük azt a tervdokumentációt, amelyből látszik, hogy milyen 
beruházást szeretnének megvalósítani. Amint ezek a tervek beérkeznek, akár egy rendkívüli 
ülésen keretein belül is, szakértők bevonásával tárgyalhatnánk, hogy melyik az a vállalkozó, 
aki valóban szeretne beruházni azon a területen. A szempontrendszer mindhárom ajánlattevő 
esetén ugyanaz: - Hány főt kíván foglalkoztatni? – Mekkora alapterületű ingatanokat kíván 
felépíteni? – Mi lesz a terület felhasználásának a konkrét célja?  

A Petőfi Népe c. napilapban megjelent ezzel kapcsolatban megjelent egy cikk, amely nem 
egészen fedi az igazságot, ezért is ismertettem itt ezt most.  

 
Serbán György képviselő hozzáteszi: 
 
 
Következetesnek kellene lennünk a beérkezett ajánlatoknál, mindenkitől projekttervet kellett 

volna bekérnünk, már akkor amikor az ajánlatát benyújtotta, ez vonatkozik a jövőbeni 
ajánlatokra is.  

 
 
 
11./ Napirend 

 Polgármester előterjesztései 
 Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
 
A, Iparhegyi u. 8. fsz. 1. szám alatti önkormányzati bérlakás lakás-használatbavételi 

díjának visszafizetése 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Néhai Tajti Péterné részére a lakás még a tanácsrendszer idején lett kiutalva, akkor lakás-

használati díjként 32.000,- forintot fizetett be. Az akkor érvényben lévő rendelet alapján, 
amely még most is hatályos ezen díj háromszorosát köteles az önkormányzat visszafizetni 
az örökösök részére.  

 
Dósai Imre képviselő kérdezi: 
 
Az idézett törvény alapján „ha a bérlő tanácsi bérlakásra vonatkozó lakásbérleti jogviszonyról 

a lakásügyi hatóság javára mond le” – ebben az esetben nem lemondásról van szó, hanem 
elhalálozásról és azóta már az örökösök jogtalanul folytatni is akarták ezt a lakásbérleti 
viszonyt. Ebben az esetben ez hogyan érthető, hogy történt a lemondás? 
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Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző válaszol: 
 
A kérdést az akkori jogszabályok szellemében kell értelmezni, ennek értelmében az 

elhalálozás, a lemondás ugyanabba a kategóriába esik, annyi különbséggel, hogy halálozás 
esetén ezt a díjat az örökösök kapják meg.  

 
Serbán György költségvetési bizottság elnöke ismerteti: 
 
A Költségvetési Bizottság támogatja a visszatérítést. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester az Iparhegyi u. 8. 

fsz. 1. szám alatti önkormányzati bérlakás lakás-használatbavételi díjának 
visszafizetéséről szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, aki egyetért az 
előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Iparhegyi u. 8. fsz. 1. szám alatti 

önkormányzati bérlakás lakás-használatbavételi díjának visszafizetéséről szóló előterjesztést 
13 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett – elfogadja és meghozza az 
alábbi határozatát. 

 
 
 
147/2006. sz. határozat 
Iparhegyi u. 8. fsz. 1. szám alatti önkormányzati bérlakás lakás-használatbavételi díjának 

visszafizetése 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete néhai Tajti Péterné 
örökösei részére a lakások elosztásáról és a lakásbérletről, egységes szerkezetben a 
végrehajtására kiadott 1/1971. (II.08.) Korm rendelet R. 88/A. § (2) bekezdése 
alapján 96.000,-Ft lakás-használatbavételi díjat fizet vissza, mely összeget a 
Városgazdálkodási Intézmény fog majd folyósítani. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
             Lantos György Igazgató Városgazdálkodási intézmény 
 Határid ő: 2006. július 15. 
 

 
B, Modern –Lines Bt. 

vételi kérelme 
 

Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
A Modern –Lines Bt. kérelemmel fordult önkormányzatunkhoz, két javaslat szerepel 
Önök előtt. Az egyik, hogy a Bt. által megépített épület alatti terület földhasználati jogát 
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megkaphassák, a másik javaslat, hogy értékesítse az önkormányzat a Modern Lines Bt. 
részére ezt a területet.  
 
 
 
Kolompár Orbán Vagyongazdálkodási Bizottság elnöke mondja: 
 

Bizottsági ülésünk határozatképtelenség miatt elmaradt, a kérelem nem került 
tárgyalásra és ezért szerepel polgármester úr előterjesztései között. Az ott lévő 
tagok azonban tárgyaltak a tulajdonossal és ő az első javaslatot tartja 
elfogadhatónak, ezzel ő használatba kapná a területet. 

 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 

Mindkét javaslatot szavazásra fogom ajánlani, mert van olyan képviselő aki az 
értékesítést támogatná. 

 
 
Fogl András képviselő kérdezi: 
 

Az a, variációnál az időpont kerülne hosszabbításra és a szerződés a 13. év 
végén járna le? 
 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző válaszol: 
 
Az a, variáció alapján a területen lévő résznek a földhasználati jogát kéri a 
kérelmező. A jogszabály alapján van egy bérleti szerződés, amely 13 évre, azaz 
határozott időre kötött. Ezt a bérleti szerződést most megszüntetnénk és erre az 
500 m2-es területre határozatlan idejű földhasználati jogot biztosítana az 
önkormányzat, ehhez 10 igen szavazat kell vagyonrendelet szerint. Adásvételre 
akkor kerülhet sor, ha először a vagyonrendeletünket módosítjuk. A B, variáció 
egy elvi hozzájárulás ahhoz, hogy van egy ilyen szándékunk, ennek kapcsán 
módosítjuk vagyonrendeletünket és ha ezt módosítottuk akkor kerülhet sor a 
tényleges adás-vételre. 
 
Serbán György képviselő kérdezi: 
 
Lehet határozatlan idejű földhasználati szerződést kötni? Elbirtoklás nem léphet 
be? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Határozatlan idejű földhasználati szerződést lehet kötni, ilyenkor elbirtoklás 
esete nem léphet be. 
 
Udvardi Illés képviselő kérdezi: 
 
Határozatlan idejű szerződést szeretnénk kötni évi 100,-Ft-os bérleti díjért? 
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Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A határozati javaslat mindenki számára egyértelmű. 
 

 
Kolompár Orbán bizottsági elnök elmondja: 
 
Bizottsági ülésen a vállalkozó elmondta, hogy értékesíteni szeretné az ingatlant, 
ezt mindaddig nem tudja megtenni amíg az önkormányzat a korábbi vele kötött 
szerződését nem módosítja. Udvardi képviselő úrnak igaza van abban, hogy ez 
az évi 100 forint valóban nevetséges összeg. 
 
Udvardi Illés képviselő kérdezi: 
 
Most arról szereztünk tudomást, hogy a vállalkozó értékesíteni kívánja az 
ingatlant. Meg kellene vizsgálnunk, hogy a terület forgalmi értéke mennyi? 
 
 
Egyéb kérdés észrevétel nem érkezett. Faludi Tamás polgármester a Modern- 
Lines Bt. vételi kérelméről szóló előterjesztés a, határozati javaslatát elfogadásra 
ajánlja. Kéri a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal 
kéztartással szavazzon. 

 
/9 igen szavazat, 3 ellenszavazat és 2 tartózkodás/ 
 
 
 

Ezek után Faludi Tamás polgármester az előterjesztés b, határozati javaslatát 
ajánlja szavazásra. Kéri a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal 
kéztartással szavazzon. 

 
/5 igen szavazat, 3 ellenszavazat és 6 tartózkodás/ 
 
 
 
Megállapítja, hogy a Modern- Lines Bt. vételi kérelméről szóló előterjesztés nem került 
elfogadásra. 
 
 
 
 
148/2006. sz. határozat 
Modern-Lines Bt. vételi kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztett 
határozati javaslatnak sem az A, sem a B, változatát nem fogadja el, így a Modern- 
Lines Bt. kérelmét teljesíteni nem tudja. 
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Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 15. 

 
 
 
C, Hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozására 
 
 

Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Ezt a szavazást sajnos már évek óta meg kell tennünk, ahhoz, hogy a 
költségvetés egyensúlyát biztosítani tudjuk. A működési célú hitel felvételéhez 
kell egy határozatot hoznunk. 
 
Terbe Zoltán képviselő kérdezi: 
 
A hitelkeretből eddig mennyit használt fel az önkormányzat? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
80 millió forintnál tart eddig a hitelállományunk. 
 
 
Terbe Zoltán képviselő folytatja: 
 
Ellentétben a tavalyi évvel idén hozzá kellett nyúlni a forgóeszköz hitelhez. Év 
elején, amikor önkormányzatunk második fordulóban elfogadta a költségvetést, 
nyilvánvaló volt minden képviselőtársunk előtt, hogy ha ebben az évben ezt a 
magas összeget megszavazzuk, akkor jövőre a város hitelképessége drasztikusan 
le fog csökkeni, nem lesz akkora hitelkerete, amelyből a működőképességét 
tudja majd finanszírozni. Ezért támasztott feltételeket az önkormányzat a 
költségvetés elfogadásakor, hogy takarékossági intézkedéseket kell tenni. A 
hitelfelvétel megtörtént a takarékossági csomag azonban nem készült el.  
 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Képviselőtársam mindig hangsúlyozza, hogy csődhelyzet van Kiskunmajsán, 
valamint azt, hogy a tavalyival ellentétben idén már hitelt kellett felvenni. Ön 
nagyon jól tudja, hogy a költségvetés egyensúlyát beállító működési célú hitel az 
év végére lehet 0 forint is, de lehet 300 millió forint is, mert a második félévben 
befolyt bevételek ezen a 80 millió forinton még sokat változtathatnak. Ha ezt a 
technikai jellegű határozatot a testület nem fogadja el, akkor valóban 
csődhelyzet alakul ki. Az év elején beállított 226 millió forintos 
hitelállományunkat már csökkentettük, mert már csak 211 millió forint a 
hitelállományunk, ahhoz azonban, hogy meg tudjuk nyitni ezt a keretet kell egy 
határozat. Ezt a 226 millió forintot már egyszer a testület a rendeletben 
elfogadta. 
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Udvardi Illés képviselő hozzáteszi: 
 
Nehéz döntés előtt áll önkormányzatunk. Polgármester úr nem hajtotta végre a 
testület határozatát a takarékossági intézkedések kidolgozásával. Több tízmillió 
forintot le lehetett volna faragni és ehelyett négy éven keresztül csak a 
pénzkiáramlás történt. Egyetértek Terbe képviselőtársammal, mert tekintettel 
arra, hogy többszöri határidő-módosítás után sem hajtotta végre a takarékossági 
csomag kidolgozását, ezért én sem szavazom meg a hitelfelvételt. 

 
 

Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Négy éven keresztül nem vetődött fel Önben a pénzkiáramlás kérdése, 
számtalanszor olyan kérését szavazta meg a testület, amelyet még 
képviselőtársai sem támogattak. Szeretném visszautasítani azt a kijelentését, 
mely szerint a Polgármester nem hajtotta végre a Testület döntését, mert 
számtalanszor kértem minden képviselőtársam, a bizottságok segítségét, 
javaslatait, hogy a takarékossági intézkedési tervet ki tudjam dolgozni. Ez nem 
egy személy felelőssége, ez minden képviselő feladata lett volna.  
 
Amikor Önök elé hoztam a „nem kötelező feladatokat’, hogy döntsenek azok 
további támogatásáról, akkor nagy felháborodást keltettem és Ügyrendi 
bizottsági vizsgálat is lett belőle, majd két képviselőtársam határozottan 
hangsúlyozta, hogy ezt bizottságnak kell tárgyalni. A bizottságok ezeket a 
feladatokat megtárgyalták és csak egy tételt vettek ki ezek közül. Amikor az 
Oktatási bizottság javasolta, hogy az osztálylétszám csökkenés miatt 
létszámcsökkentés legyen, a testület megszavazta az iskolaotthonos oktatás 
bevezetését és így maradt a létszám. Egyetlen képviselőtársamban sem látom azt 
a szándékot, hogy meg kívánja valósítani a takarékossági intézkedéseket.  
 
 
Dósai Imre képviselő kifejti: 
 
Egy önkormányzatnak kell hogy legyen vezetője, a polgármester. Ő arra 
hivatott, hogy irányítsa testület munkáját, de ez nem az jelenti, hogy az 
orrunknál fogva vezessen bennünket. Egy ilyen nehéz helyzetben lévő 
önkormányzatnál nem természetes az, hogy már 80 millió forintot fel kellett 
venni a hitelből, hogy fedezni tudjuk a működést és ezt csak egy képviselői 
kérdésből tudjuk meg. Amikor a költségvetést tárgyalta a testület ügyrendi 
észrevételt tettem, hogy SzMSz-ünk előírja, hogy minden hitelfelvételt tárgyalni 
kell a Pénzügyi bizottságnak. Hiányoltam, hogy ezt most a Pénzügyi bizottság 
nem tette meg, melyre Ön elmondta, hogy ezt a rendeletalkotáskor nem is kell, 
csak a hitel tényleges felvételekor. A Pénzügyi bizottság azonban nem tárgyalta 
ezt a 80 milliós hitelfelvételt. Mikor kellett volna ezt tárgyalni? Mivel ez nem 
történt meg sem az elmúlt időszakban, sem most ezért nem tudom támogatni a 
hitelfelvételt. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
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A költségvetés tárgyalásakor a költségvetési rendeletbe a hitelfelvétel be lett 
állítva, ezt minden bizottság megtárgyalta, így a Pénzügyi bizottság is tárgyalta.  
 
Dósai Imre képviselő folytatja: 
 
Sajnálom, hogy Polgármester úr nem emlékszik erre a kijelentésére. Elvártuk 
volna Öntől, hogy tájékoztassa a testület a jelenlegi helyzetről, arról, hogy 
hányszor és mennyit használtuk fel a rendelkezésre álló hitelünkből.  
 
 
 
Udvardi Illés képviselő reflektál: 
 
Visszautasítom Polgármester úrnak azon kijelentését, mely szerint négy évig 
nem kifogásoltam a pénzkiáramlást, ez nem fedi a valóságot. A Képviselő-
testület nem a bizottságokat bízta meg a takarékossági csomag elkészítésével, 
hanem kizárólag Önt kérte fel erre. Ön azonban népszerűtlen feladatnak tartotta 
ezt és ezért próbálta a feladatot ráhárítja a bizottsági elnökökre. A képviselő 
felelős a város gazdálkodásáért, ha most hozzájárulunk a hitelfelvételhez, akkor 
2007-re csődhelyzet állhat elő.  
 
Faludi Tamás polgármester ezzel kapcsolatban elmondja: 
 
Valóban a képviselő nem azért ül itt, hogy csak emelgesse a kezét, hanem, hogy 
minden munkában részt vegyen. A képviselőtestület megbízott ezzel a feladattal, 
ezt nem elodáztam, hiszen mint bizottsági elnök, ön is kapott egy levelet tőlem, 
melyben kértem a bizottságát, hogy tárgyalja meg a 167/2001-es határozatot. Az 
Ön bizottsága és szinte a többi sem tett ezen kérésemnek eleget. Az elmúlt 
években egyszer sem tették fel ezt a kérdést, hogy félévkor hogyan áll a város 
költségvetése, ami nem mérvadó, hiszen még most fogják beszedni az iparűzési 
adót is, ami nem kis összeg. 
 
 
/Két képviselő kiment a teremből./ 
 
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 
A témához méltatlan ez a vita, mindannyiunknak a feladatunkra kellene a 
figyelmünket korlátozni. SzMSz-ünk előírja, hogy milyen teendői vannak a 
Pénzügyi bizottságnak a hitelfelvétel előtt. Ez nem történt meg.  
 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Ezt a döntést minden évben meg kell tennünk, hogy a költségvetésünket 
egyensúlyba tudjuk hozni, illetve erre az évre elfogadott költségvetési 
rendeletünket végre tudjuk hajtani. 
 
 



 43 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a 
hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozásáról szóló előterjesztést 
elfogadásra ajánlja. Kéri a képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben 
foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
Kiskunmajsa Város önkormányzatának Képviselő-testülete a hitelfelvétel a város működési 
kiadásainak finanszírozásához előterjesztést 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül,                     
5 tartózkodás mellett – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 

 
 
 
 
 

149/2006. sz. határozat 
Hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozásához 
 

H a t á r o z a t 
 

1. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
működési kiadások finanszírozásához 211.600 eFt folyószámla hitelt vesz fel. 
 

2. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kötelezettséget 
vállalt arra, hogy betartja a hitel visszafizetési ütemet és járulékait, valamint arra, 
hogy a hitel törlesztő részlete az éves költségvetésben betervezésre kerül. 
 

3. A folyószámla jogi biztosítékaként és fedezeteként Kiskunmajsa Város 
Önkormányzata az alábbiakat ajánlja fel: 
 

- A 2006. és 2007. évi költségvetése a 211.600 eFt hitelhez. 
 

- Az egyéb sajátos bevételek engedményezése – az adószámlák zárolása 
nélkül- valamint felhatalmazás a helyi adók engedményezési 
szerződésének megkötésére. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. augusztus 1. 
 
 

/Két képviselő visszajött./ 
 
 
 

D, Működésképtelen helyi önkormányzatok egyéb támogatására vonatkozó igény    
     benyújtása 
 
 

Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Képviselőtársaim előtt ismert az előterjesztést ezért nem kívánom részletezni azt. 
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Terbe Zoltán képviselő mondja: 
 

A takarékosság elmulasztása miatt elszalasztottunk négy évet, már az első 
költségvetés készítésekor kiderült, hogy egyre nehezedő körülmények között 
kell dolgoznia az önkormányzatnak, egyre szűkül a mozgástere. Most már nincs 
idő takarékoskodni, és már nincs is miből takarékoskodni. 1990-ben az 
önkormányzatiság kezdetén megjelent a kiadási és működési struktúra, amely 
tükrözte az akkori törvényi és gazdasági helyzetet, ehhez az önkormányzatok 
kaptak forrást. Több lehetőség volt a fejlődésre mint most. Közben folyamatosan 
csökkentek a központi támogatások, az idő azt sugallta, hogy változtatni kellene 
ezen a kialakult rendszeren, hiszen ami 1990-ben jó volt, az már napjainkban 
nem elég. Ezeket a lépéseket nem tettük meg folyamatosan. A legutóbbi kísérlet 
akkor történt, amikor a szennyvízkiadás miatti hitelfelvételre sor került, az 
akkori testület tudta, hogy a takarékosság felé kell lépnie ez azonban mégsem 
történt meg. Abban egyetértek polgármester úrral, hogy most már késő, csak azt 
nem tudom, hogyan fog Kiskunmajsa kilábalni ebből a csőd közeli helyzetből.  

 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Folyamatosan ugyanazt halljuk, a csőd közeli helyzetet. Remélem a következő képviselő-
testület partner lesz abban, hogy egy korszerű és jó működést biztosító, de takarékosságot 
figyelembe vevő intézkedési csomag kerülhessen a testület asztalára, hiszen ezt a 
Polgármester soha nem fogja egyedül kidolgozni, legyen az bárki. Azt nem mondhatja 
senki, hogy nem történtek a takarékossággal kapcsolatban intézkedések, nézzük meg a 
finanszírozást, önkormányzati intézményeink még az előző ciklusban elfogadott 5%-os 
dologi finanszírozáson vannak most is. Tessék megnézni, hogy a civil szervezetek és a 
sportszervezetek vonatkozásában milyen változás lett.  
 
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 

A takarékossági intézkedési terv kidolgozásával kapcsolatos önkormányzati 
határozat végrehajtásáról kívánt előterjesztést tenni Polgármester úr ebben az 
anyagban. Ennek végrehajtására április 15-ig kapott először határidőt Ön, majd 
ezt Polgármester úr kérésére június 15-re módosította a testület. Ez az anyag 
július 3-án készült, így hajtja végre az intézkedési terv kidolgozását. Nem 
gondoltam volna, hogy ennyi a mondanivalója Kiskunmajsa pénzügyi 
helyzetéről.  

 
Faludi Tamás polgármester közbeszól: 
 

Elnézést képviselő úr, de most nem azt az előterjesztést tárgyaljuk. Szeretném 
elmondani ezzel az előterjesztéssel kapcsolatban még, hogy ez nem azt jelenti, 
hogy a város csődben van. Most van egy lehetőségünk, hogy segítséget 
kérhessünk a Belügyminisztériumtól, mivel annak idején is erre a célra kaptunk 
10 millió forint támogatást.  
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Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, a Polgármester működésképtelen helyi 
önkormányzatok egyéb támogatására vonatkozó igény benyújtásáról szóló 
előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri a képviselőket, aki egyetért az 
előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő testülete a működésképtelen helyi 
önkormányzatok egyéb támogatására vonatkozó igény benyújtásáról szóló előterjesztést 14 
igen szavazattal -  ellenszavazat és tartózkodás nélkül – egyhangúlag elfogadta és meghozta 
az alábbi határozatát. 
 
 
 
 
 
 
150/2006. sz. határozat 
Működésképtelen helyi önkormányzatok egyéb 
 támogatására vonatkozó igény benyújtásáról 
 
  H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyar Köztársaság 
Költségvetésének 2005. évi CLIII. Törvény 16.§.(1) bekezdése és a 6. számú 
melléklet 3. pontja alapján kérelemmel fordul a pályázati kiírás szerint a Magyar 
Köztársaság Belügyminiszteréhez illetve a 2006. évi LV. Törvény 1.§. (i) pontja 
alapján a Magyar Köztársaság Önkormányzati és Területfejlesztési Miniszteréhez. 
Kéri, hogy vissza nem térítendő állami támogatásként 211.600,0 eFt összegű 
működési célú hiánnyal azonos összegű támogatást juttasson.  
 
Amennyiben az ÖNHIKI-s pályázaton a város számára kedvező döntés születik, 
azzal összhangban állóan a támogatási kérelmét csökkenti a város. A kérelem 
szöveges indoklásának elkészítésére és a határozattal összhangban álló intézkedés 
megtételére a Polgármester kap felhatalmazást. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. augusztus 31. 

 
 
E, Kiskunmajsa város takarékossági intézkedési tervének kidolgozása 
 

Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Ismeretes az előterjesztés képviselőtársaim előtt, ezt nem kívánom most részletesen 
ismertetni, hiszen már az előbbiekben ez megtörtént. 
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
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Nem tartom alkalmasnak arra, hogy ebből akár a Testület, akár a város lakossága 
képet kapjon Kiskunmajsa város pénzügyi helyzetéről. Javaslom, hogy a testület 
ezt az előterjesztést ne fogadja el és kötelezze a Polgármestert új előterjesztés 
készítésére.  

 
 
 
Udvardi Illés képviselő hozzáteszi: 
 
Ezt az előterjesztésének egyenlőnek tartom a nullával. 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Én is ezt mondom és vállalom a felelősséget, hiszen nem voltak partnerek abban sem a 
bizottságok, sem a testület, hogy ezt az intézkedési tervet kidolgozzam. 

 
 
/Egy képviselő kiment a teremből./ 
 

Udvardi Illés képviselő hozzáteszi: 
 

Ön nem tudja kezelni a testületet, a bizottságokat. 
 
Faludi Tamás polgármester reagál: 
 

Az Egészségügyi, Szociális bizottságnak Ön az elnöke, hogyan tudjam én az Ön 
bizottságát kezelni, amelyet vezet. Megtárgyalják a „nem kötelező feladatokat” 
és egyetlen egyre nem mondták, hogy legyen benne módosítás.  

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Kiskunmajsa 
város takarékossági intézkedési tervének kidolgozásáról szóló előterjesztést 
tudomásulvételre ajánlja. Kéri a képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal 
kéztartással szavazzon. 

 
/7 igen szavazat, 2 ellenszavazat és 4 tartózkodás/ 
 
 

f, Az Önkormányzat pénzügyi helyzetét javító intézkedésekről szóló 167/2001. számú 
képviselő-testületi határozatban foglaltak tárgyalása 

 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 

 
Az előbbiekben már tárgyaltuk. 

 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester az Önkormányzat 
pénzügyi helyzetét javító intézkedésekről szóló 167/2001. számú képviselő-testületi 
határozatban foglaltak tárgyalásáról szóló előterjesztést tudomásulvételre ajánlja. Kéri, aki 
egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
/7 igen szavazat, 6 tartózkodás/ 
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12./ Alpolgármester előterjesztései 

 Előadó: Mózer Gyula alpolgármester 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
 
a, Pályázat benyújtása Európai Gazdasági Térség (EGT) Finanszírozási Mechanizmus 

és a Norvég Finanszírozási Mechanizmus pályázati rendszer keretében 
 

Mózer Gyula alpolgármester ismerteti: 
 
Az előterjesztésben egy pályázat benyújtására szerepel javaslat. Ha pályázatunk nyer, 
akkor a Főtér rekonstrukcióban szereplő tervek egy része, de ezen túlmenően további 
fejlesztések is megvalósulhatnak Kiskunmajsán, alapvetően a tömegközlekedés 
fejlődésére vonatkozik ez. Ebbe beletartozna a központban a buszvárónak a felújítása, 
annak környezetének rendezése, a szökőkút előtti tér környezet rendezése, a szökőkút, a 
városban lévő buszmegállók, valamint a külterületi buszmegállók és azok környezetének 
rendezése, a vasútállomás és az ahhoz vezető út rendezése. Egy Norvég alap által nyújtott 
pályázati keretre nyújtanánk be pályázatot, 85 %-os támogatottságú, 15 % önerő 
szükséges, amennyiben nyer. Ez a pályázat is benne van abban a körben, amelyhez a 
Belügyminisztérium ad sajáterő kiegészítést, ha nyerünk és ezt megigényeljük, akkor még 
a sajáterő 40%-át is megkaphatjuk támogatásként. Egy pályázatíró céget bíznánk meg a 
pályázat elkészítésével. Az előterjesztést a Városfejlesztési bizottság megtárgyalta és 
támogatta, annyi kéréssel, hogy a pályázatíró céggel kötendő szerződés tervezet kerüljön 
az önkormányzat elé, ez itt van, valamint az előterjesztés mellékletét képezi még a cég 
referenciái is. Most a megbízási díjról kell döntenünk, valamint két határozati javaslat 
szerepel, az egyik az iskolabusz, a másik a helyi tömegközlekedés fejlesztését javító busz,  
mivel erre a pályázat lehetőséget biztosít. A b, verzióban nem szerepel busz beszerzése. 
Amennyiben a pályázatot be kívánjuk nyújtani, akkor az őszi első testületi ülésen kell 
döntetünk arról, hogy a pályázat önereje a költségvetésben szerepeljen.  
 
Terbe Zoltán képviselő mondja: 
 
Nem régen határozati javaslatot terjesztettem elő, mely szerint a Főtér rekonstrukciójára 
benyújtott pályázatunkat bontsuk elemeire, mert lehet, hogy így nagyobb eredményt 
érnénk el. Ezen javaslatomat sem a bizottság, sem a testület nem támogatta. Most ismét 
szerepel előttünk egy határozat, hogy ebből a nagy pályázatunkból vegyünk ki egy részt és 
azt külön pályázatból valósítsuk meg. Örülök, hogy ha nem is a javaslatom által, de meg 
tud valósulni ezen elképzelésem. Egyetértek azzal, hogy nyújtsunk be pályázatot és 
próbáljuk a helyi közlekedés színvonalát ezáltal javítani. A pályázatokkal kapcsolatban  
csak annyit szeretnék elmondani, hogy most egy olyan időszakot élünk, hogy nagyon 
kevés hasznosítható pályázati kiírás van, 2007-től azonban megnyílnak újra az Európai 
Uniós csatornák és nagyon sok jól hasznosítható pályázati kiírás fog megjelenni. Ez a 
Norvég alap azonban egy nagyon jó pályázati lehetőséget biztosít és örülök neki, hogy 
önkormányzatunk is él ezzel a lehetőséggel. A héten voltam egy konferencián, ahol 
tájékoztattak, hogy a benyújtott pályázatok kb. 10%-a fog nyerni azok közül, akik 
márciusig benyújtották a pályázatukat. A második hullám beadási határideje 2006. 
szeptember 30-a, itt már sokkal nagyobb túljelentkezés várható, mint az első hullámban 



 48 

volt. Nagyon nehéz pályázat és nagyon nagy lobbitevékenységet kell folytatni ahhoz, 
hogy nyerni tudjon. Azzal is egyetértek, hogy egy pályázatíró céget bízzunk meg, bár van 
pályázatíró szakemberünk, aki sokkal nagyobb horderejű pályázatot is írt már, mint ez.  
 
 
Serbán György Költségvetési bizottság elnöke ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság az a, határozati javaslat elfogadását támogatja. 
 
 
Kolompár Orbán képviselő elmondja: 
 

Ismert egy másik, hasonló horderejű pályázat is, ez a Svájci alap. Javaslom, 
hogy ezt is nézessük meg a pályázatíró céggel. Javaslom, úgy mint eddig most is 
hatalmazzuk fel Polgármester urat, - mivel nyári szünet következik – hogy 
minden olyan pályázat, amely elérhető lesz városunk számára, akkor azt 
benyújthassa. Mivel az elmúlt időszakban nem sok nagyhorderejű pályázaton 
nyert városunk, arra kérem a Testületet, hogy mindenki tegye hozzá az 
ismeretségét, a lobbi tevékenységet. Egy ilyen pályázatíró cégre szükség van, 
mert egy ilyen mérvű európai uniós pályázatot nem mindenki tud megírni.  
 
Mózer Gyula alpolgármester hozzáteszi: 
 
Azt még nem tudjuk, hogy az NFT II. csomagjában milyen pályázatok fognak 
szerepelni. Valóban többször is szerepelt a testület előtt, hogy szétbontsuk, vagy 
ne a Főtér rehabilitációs pályázatunkat. Ez a pályázat azonban csak részben 
kapcsolódik ehhez a pályázatunkhoz, hiszen ezt a tömegközlekedés fejlesztésére 
írták ki.  
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző hozzáteszi: 
 
Ki kell egészíteni az a, határozati javaslatot azzal, hogy az előterjesztéssel 
összhangban állva. 
 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a pályázat 
benyújtása Európai Gazdasági Térség (EGT) Finanszírozási Mechanizmus és a Norvég 
Finanszírozási Mechanizmus pályázati rendszer keretében előterjesztés a, határozati 
javaslatát az elhangzott kiegészítéssel együtt elfogadásra ajánlja. Kéri a képviselőket, aki 
egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pályázat benyújtása Európai 
Gazdasági Térség (EGT) Finanszírozási Mechanizmus és a Norvég Finanszírozási 
Mechanizmus pályázati rendszer keretében előterjesztés a, határozati javaslatát 13 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi 
határozatát. 
 

 
151/2006. sz. határozat 
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Pályázat benyújtása Európai Gazdasági Térség (EGT)  
Finanszírozási Mechanizmus és a  
Norvég Finanszírozási Mechanizmus pályázati rendszer keretében 
 

  H a t á r o z a t 
 

1. Kiskunmajsa Város Önkormányzata pályázatot kíván benyújtani Kiskunmajsa Város 
tömegközlekedés –fejlesztési projektének támogatására az Európai Gazdasági Térség 
(EGT) Finanszírozási Mechanizmus és a Norvég Finanszírozási Mechanizmus 
pályázati rendszer keretében. A projekt tervezett költsége: 300 millió forint. 

 
2. A benyújtandó pályázati anyag elkészítésével, az előterjesztés mellékletében foglalt 

vállalkozási szerződés tervezet alapján megbízza a Pannon Fejlesztő Területi és 
Települési Tervező, Szervező és Tanácsadó Kft-t. 

 
3. Kiskunmajsa Város Önkormányzata felhatalmazza Faludi Tamás polgármestert, hogy 

a pályázattal összhangban és az előterjesztéssel összhangban állva a szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester  
Határid ő: 2006. szeptember 30. 

 
 
/Két képviselő kiment a teremből./ 
 
 
B, A Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum által készített Helyi 

drogstratégia jóváhagyása 
 
 

Mózer Gyula alpolgármester ismerteti: 
 

2000. decemberében hagyta jóvá a Kormány a Nemezeti Drogstratégiát, ennek 
végrehajtására alakultak meg a Helyi Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok. 
Kiskunmajsán 2001-ben alakult meg ez a fórum és tekintettel arra, hogy 
Kiskunmajsa településszerkezetéből és az intézményszerkezetéből adódóan a 
prevenció, a szakemberek által végzett tevékenységek jöhetnek szóba. A KEF 
egyik fő feladata a helyi stratégia elkészítése, emellett a KEF minden évben 
pályázik működési tevékenységre, az elnyert összegből finanszírozzuk 
szakembereink továbbképzését, konferenciák szervezését. A Helyi Drogstratégia 
abból a szempontból fontos, hogy a jelenlegi helyzetet vázolja fel, ezt a helyzetet 
fel tudjuk tartani, erre vázol fel közép- és hosszú távú célokat. Stratégiánk a 
Nemzeti Drogmegelőzési Intézet értékelése alapján nagyon jó eredményt ért el. 
A stratégia elfogadása feltétel ahhoz, hogy az idén elnyert pályázathoz a 
támogatási szerződést meg tudjuk kötni.  
 
 
 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a 
Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Fórum által készített Helyi 
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drogstratégia jóváhagyásáról szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri a 
képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással 
szavazzon. 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsai Kistérségi 
Kábítószerügyi Egyeztető Fórum által készített Helyi Drogstratégia jóváhagyásáról szóló 
előterjesztést 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és 
meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
152/2006. sz. határozat 
Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum által készített Helyi 
Drogstratégia jóváhagyása 
 
   H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsai 
Kistérségi Kábítószerügyi Fórum által készített Helyi Drogstratégiát jóváhagyja, az 
abban foglaltakkal egyetért. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester  
Határid ő: 2006. július 15. értesítésre 
 
 
 

C, Beszámoló a Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 
(KEF) 2005- évi és 2006. I. félévi tevékenységéről 

 
Mózer Gyula alpolgármester ismerteti: 
 

A KEF működésének feltételét pályázati forrásból biztosította. A KEF szakmai 
programjában a 2005. évre vonatkozóan az alábbi célok és tevékenységek kerültek 
megfogalmazásra, és végrehajtásra. Ez minden képviselőtársam előtt ismeretes. 
 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a beszámoló a 
Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum (KEF) 2005 – évi és 2006. I. 
félévi tevékenységéről szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, a képviselőket aki 
egyetért a beszámolóban foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsai Kistérségi 
Kábítószerügyi Egyeztető Fórum (KEF) 2005- évi és 2006. I. félévi tevékenységéről szóló 
előterjesztést 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és 
meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
153/2006. sz. határozat 
Beszámoló a Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum (KEF) 2005 – 
évi és 2006. I. félévi tevékenységéről 
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     H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Kiskunmajsai Kistérségi Kábítószerügyi Egyeztető Fórum (KEF) által készített 
2005- évi és 2006. I. félévi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2006. július 15., értesítésre 

 
 
13./ Költségvetési bizottság előterjesztései 

 Előadó: Serbán György bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 

 
a, Városgazdálkodási Intézménye kérelme Internet előfizetésre 
 

 Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 

 Az intézmény évek óta a saját költségvetése terhére gazdálkodta ki az internet éves 
előfizetési díját. Ebben az évben is 184.000.-Ft-ot biztosított erre a célra az előző évi 
jóváhagyott pénzmaradványa terhére. Kéri a Tisztelt Önkormányzatot  szíveskedjen 
engedélyezni, hogy az internet előfizetésre fordított évi 184.000.-Ft-ot a következő évi 
költségvetésükben a szintrehozásnál figyelembe vehessék. Bizottságunk támogatja az 
intézmény kérelmét. 

 
Kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Városgazdálkodási 

Intézmény kérelme Internet előfizetésre szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri a 
Képviselőket, aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal kéztartással szavazzon.  

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Városgazdálkodási Intézmény 
kérelméről szóló előterjesztést 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
154/2006. sz. határozat 
Városgazdálkodási Intézmény kérelme Internet előfizetésre 
 
  H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő Testülete támogatja a 
Városgazdálkodási Intézmény részére a 184.000.-Ft-os internet előfizetési díj 
figyelembe vételét a következő évi  költségvetés szintre hozásánál. 

 
        Felelős: Faludi Tamás polgármester 
        Határid ő: 2006. december 31. 
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B, Szállítási költség térítése 
 

 Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 

A városlakók részére 21 tonna liszt került kiszállításra, mely adomány volt a város részére. A 
kiszállítást intézményeink gépkocsijai oldották meg. A kihordás becsült üzemanyag 
költsége 200.000.-Ft. Bizottságunk egyelőre nem támogatta a pótelőirányzat biztosítását, 
kérte viszont annak felül vizsgálatát, hogy az intézmények saját költségvetésük terhére 
meg tudják-e oldani. Amennyiben nem, Bizottságunk újra napirendre kívánja tűzni. 

 
Kérdés, észrevétel nem érkezett így Faludi Tamás polgármester a szállítási költség 
térítéséről szóló előterjesztést elfogadásra ajánlja. Kéri, aki egyetért az előterjesztésben 
foglaltakkal kéztartással szavazzon. 

 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szállítási költség térítéséről 
szóló előterjesztést 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta és 
meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
 
 
155/2006. sz. határozat 
Szállítási költség térítése 
 
   H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő Testülete javasolja, hogy a 
lisztadomány kiszállításának üzemanyagköltsége kerüljön felülvizsgálatra az 
érintett intézményeknél. Amennyiben saját költségvetésük terhére nem tudják 
megoldani a Költségvetési Bizottság a kérelmet újra napirendre tűzi. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester, érintett intézmények vezetői 
Határid ő: 2006. július 31. 

 
 
 
14./ …/2006. (…) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2006. évi költségvetését 

megállapító 2/2006. (III.17.) sz. rendelet módosításáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
Faludi Tamás polgármester elmondja, hogy az előző napirendi pontok által 

elfogadott tételek beépítésre kerülnek a költségvetési rendeletbe. 
 

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, szavazásra 
bocsátja. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2006. évi 
költségvetését megállapító 2/2006. (III.17.) sz. rendelet módosításáról szóló előterjesztést 
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10 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett – elfogadja, és 
megalkotja az alábbi rendeletét. 

 
KISKUNMAJSA VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 

17/2006. ( VII.10.) rendelete 
 

az Önkormányzat 2006. évi költségvetését megállapító 
2/2006. ( III. 17. ) számú módosításáról 

 
Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §-a valamint az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. tv. 74. § 
(1) bekezdése, valamint a 217/1998.(XII. 30.) Korm. számú rendelet 53. §. (1) bekezdése 
alapján - a 2/2006. (III. 17.) Ktr. (továbbiakban: R) módosítására az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1. §.  
 
 
A R. 2. §. (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
 
(2) A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal, az Intézmények és a Kisebbségi 
Önkormányzat együttes 2006. évi költségvetésének 
 
 
bevételi és kiadási 
fő összegét 2.115.861,2 ezer Ft-ban 
  
ezen belül: 
 
 
- a személyi jellegű kiadást 860.966,0 ezer Ft-ban, 
- a munkáltatót terhelő járulékot                                                           276.590,1 ezer Ft-ban, 
- a dologi jellegű kiadásokat       467.974,3 ezer Ft-ban, 
- az ellátottak pénzbeli juttatását 1.742,0 ezer Ft-ban, 
- a speciális célú támogatást 211.943,6 ezer Ft-ban, 
- a pénzeszköz átadásokat 62.118,8 ezer Ft-ban, 
- felhalmozási kiadásokat 134.099,7 ezer Ft-ban, 
  = ebből felújítási kiadásokat                                                                56.314,4 ezer Ft-ban, 
- a céltartalékot 100.426,7 ezer Ft-ban, 
 
állapítja meg. 
 

Az Önkormányzat az éves engedélyezett létszámkeretet 374,4 főben határozza meg. 
 

2. §. 
 

A R. 2§. (4 ) bekezdés 2/a és 2/b számú melléklete helyébe e rendelet 2/a és 2/b táblázata lép.  
 

3.§. 
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A R. 2.§. ( 5 ) bekezdés 3.számú melléklete helyébe e rendelet 3.számú táblázata lép. 
 
 

4.§. 
 
A R.2.§. ( 6 ) bekezdés 4.számú melléklete helyébe e rendelet 4.számú táblázata lép. 
 
 

5.§. 
 

A R.2§. ( 9 ) bekezdés 6.számú melléklete helyébe e rendelet 6.számú táblázata lép. 
 
 

6.§. 
 
A R.2.§. ( 10 ) bekezdés 7.számú melléklete helyébe e rendelet 7.számú táblázata lép. 
 
 

7.§. 
 

Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 
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15./ Napirend  

 Egyebek 
 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Tekintettel arra, hogy a Pénzügyi Bizottság elnöke nem érkezett meg, javaslom, 
hogy a Bizottság előterjesztését vegyük le napirendről. Kérem, aki ezzel egyetért 
kéztartással szavazzon. 

 
/11 igen szavazat/ 
 
 

Udvardi Illés képviselő mondja: 
 
A város területén elszaporodtak a szúnyogok, irtásukat meg kellene oldani. A 
játszótereknél is meg kellene ezt oldani. 
 
 
Faludi Tamás polgármester közbeszól: 
 
Miből valósítsuk ezt meg? 
 
 
Udvardi Illés képviselő folytatja: 
 
A takarékossági csomag terhére. Általános panasz a városlakók részéről, hogy a 
vasútállomásnál lévő illemhelységeket nem tudják igénybe venni, mert azok be 
vannak zárva, le vannak lakatolva. Kérem, erre a problémára hívja fel az 
állomásfőnök figyelmét. Kérem továbbá, hogy az Arany János iskolánál és az 
Egészségügyi Központnál, valamint az vasútállomásnál állítsák helyre a kártyás 
telefonfülkéket. Ez a lakosság kérése. A továbbiakban szeretném elmondani, 
hogy a SPAR áruháznál a közlekedéssel hatalmas problémák lesznek, vizsgálja 
meg a lehetőségét annak, hogy hogyan lehet ott egy rendőrlámpát elhelyezni a 
Csontos Károly utca és a Félegyházi út sarkára. A központi buszmegálló 
vízbefolyásos részét is rendbe kellene hozni, kérelemmel fordultam a 
bizottsághoz, de elutasítást kaptam. Keressen Polgármester úr pénzügyi 
lehetőséget arra, hogy ezeket a problémákat meg tudják oldani. A templom szinti 
járda és a park között helyenként 15-20 centiméteres eltérések is vannak. Idős, 
adófizető személyek járnak templomba és kérték, hogy legalább kohósalakkal 
rézsútosan a járdaszintet töltsék fel. Ezek lennének a lakosság kérései. 
 
 
Faludi Tamás polgármester ezzel kapcsolatban elmondja: 
 
Természetesen minden kérését továbbítani fogok az illetékes bizottságoknak, de 
ez a takarékossági intézkedési követelése mellett kb. 15-20 millió forintos 
kérelem. 
 



 73 

 
 
 
Mózer Gyula alpolgármester hozzáteszi: 
 
Két felvetése is volt képviselő úrnak, amelyhez szeretnék hozzászólni. A 
központi buszmegálló vízbefolyásos részének korrigálásával kapcsolatban 
szeretném elmondani, hogy nem lett elutasítva a kérelme, hiszen most 
döntöttünk arról, hogy a tömegközlekedés fejlesztésére beadunk egy pályázatot, 
ami ha nyer akkor az egész rész fel lesz újítva. Egyébként sem lett elutasítva, 
hiszen a bizottság kért árajánlatokat és kidolgozta ennek megvalósítását, mely 
kb. 900 ezer forintba kerülne. A másik kérés pedig a templom melletti 
járdarészre vonatkozik. Ez is elhangzott bizottsági ülésen és ezt is ki fogja 
dolgozni a bizottság.  
 
 
Kiss Endre képviselő ismerteti: 
 
Délelőtt kaptam az értesítést, hogy a Fő u. 27. szám előtt az útburkolat 
beszakadt. Ez a beszakadás a szennyvízcsatorna vonalában van kb. fél 
köbméteres üreg keletkezett a burkolat alatt. Béres úrral felülvizsgáltuk a 
közutakat és már a Fő utcán találtunk 4-5 olyan helyet, ahol már jelentősen meg 
van süllyedve az út. Levelet fogok írni a szennyvíz kivitelezőknek, még 
garanciális időszakban vagyunk. Ebben kérnünk kell az önkormányzattal 
közösen, hogy közösen járjuk be velük az utat és vizsgáljuk meg, hogy mi 
okozza ezeket problémákat, süllyedéseket.  
 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Egyetértek, természetesen kérni fogjuk ezt bejárást. 
 
 
Kolompár Orbán képviselő kéri: 
 
Az Akácfa utca és annak folytatásában megépült az új út, oda kérnék egy 
sebességkorlátozó táblát, ha erre lehetőség van. Az Akácfa utca sűrűn lakott 
résszé vált, sok a kisgyermek.  
 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A kérés teljesítése nem nagy összeg, de mégis ki kell adnom a Városfejlesztési 
bizottságnak.  
 
Udvardi Illés képviselő elmondja: 
 
A város központjában, a postával szembelévő oldalon, a bútorbolt előtt a járda 
egy 15 méteres szakaszon meg van rongálódva a járdaszegély. Ez abból adódik, 
hogy bútorszállításkor teherautóval felálltak a járdára és a szegély teljesen 
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leszakadt. Kérem ezt vizsgáltassa ki és ha valóban ez okozta a problémát, akkor 
a javítás költségét térítesse meg az üzlettel. 
 
 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Ezt a feladatot is kiadom a Városfejlesztési bizottságnak. Az előbb elhangzott 
kérésére szeretném válaszolni, képviselő úr kérésére újra levélben fogok fordulni 
az Emitelhez, de ezzel nem tudunk mit tenni. Az Emitel leszereli a kártyás 
fülkéket és leghatározottabb tiltakozásunk ellenére sem szerelték vissza. 
Legutolsó levelükben is arról tájékoztattak, hogy két újabb kártyás telefont 
fognak leszerelni, csak akkor nem, ha továbbra a fülkék fenntartási költségét az 
önkormányzat fizeti. 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző ismerteti: 
 
Még nem szabályoztuk az elővásárlási joggal való élést, amely a 
vagyonrendeletünkben szerepel, és ezért minden ezzel kapcsolatos ügyről a 
testületnek kell dönteni. Értesített a halasi bírósági végrehajtó, hogy egy majsai 
állampolgár nem fizette a közüzemi számláit, ennek következtében végrehajtást 
indítottak ellene és a végrehajtás során a szőlőterületének árverezésére kerül sor. 
Korábban arról beszéltünk, hogy az önkormányzatnak nincs szabad tőkéje arra, 
hogy ezeket az ingatlanokat, ingóságokat megvásárolja. Javaslom, hogy az 
önkormányzat az 51892/2002. sz. bírósági határozatra hivatkozva jelentse ki, 
hogy nem kíván az elővásárlási jogával élni. 

 
156/2006. sz. határozat 
Elővásárlási jogról való lemondás 
 
   H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunhalasi Városi 
Bíróságon 51892/2002. számon hozott határozata alapján elővásárlási jogával nem 
kíván élni. 
 
Határid ő: 2006. augusztus 10. az érintettek értesítésére 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 

 
 
/Két képviselő megérkezett./ 
 

Faludi Tamás polgármester közzéteszi: 
 
Történt egy sajnálatos esemény még a madárinfluenzát megelőzőleg, hogy egy 
képviselőtársam feljelentése alapján ügyészségi eljárás indult ellenünk. 
Februárban az Ügyészség meghozta határozatát, mely alapján a nyomozást és az 
eljárást megszüntették ellenünk. Ezen a héten jó hírnév megsértése miatt pert 
indítottam Fogl András képviselő úr ellen. Még tárgyalunk ügyvédeinkkel, de 
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valószínű ezt a pert elindítom a Majsa Fórum c. újság ellen is, hiszen ott még 
ami napig is mint büntetendő személy vagyok beállítva.  
 
Nagy Béla képviselő hozzáteszi: 
 
Polgármester úr összefoglalta az én mondanivalómat is, szintén kiadtam az 
ügyvédi megbízást Fogl András feljelentő ellen, a jövő héten ez a per el fog 
indulni.  
 

 
További kérdés, hozzászólás nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester megköszöni a 
megjelentek részvételét, bejelenti, hogy a nyári szünetben rendkívüli testületi ülés tartására 
lesz szükség, majd 19,00 órakor az ülést bezárja. 

 
 
 
 
 

K. m. f. 
 
 

 
 
 

       Faludi Tamás      Dr. Csávolszki László 
       polgármester         címzetes főjegyző 
 
 
 
 
 
 

       Nagy Béla                       Udvardi Illés  
           jegyzőkönyv-hitelesítő      jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
 

 
 


